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OGLASI

KARO INŽENIRING d.o.o.
Slovenska 24, 1234 MENGEŠ

Tel.: 01/723-09-86; 723-09-87
Fax: 01/723-80-15
www.karo.si

PRODAMO: 

Stanovanja:
- Domžale – Bistra, enosobno 

stanovanje, 44,13 m2, s kletno 
shrambo, l. 1998, 3. nad. od 
6-ih, dvigalo, S lega, pogled na 
Kamniške alpe, svetlo, izredno 
ohranjeno, takoj vseljivo, pripa-
dajoče parkirno mesto v garažni 
kleti. Cena: 123.000 EUR

- Ljubljana – Zalog, v dvostanovanj-
ski hiši, l.1968,  zgornja etaža, 
dvosobno stanovanje z dvema 
balkonoma 74 m2, s pripadajočo 
garažo in pomožnim prostorom v 
kleti 16 m2, podstrešjem 36 m2 
in zemljiščem 127 m2. Stanovanji 
imata ločena vhoda s stopnišča. 
Cena: 135.000 EUR 

- Domžale – Bistra, trisobno stano-
vanje 81,22 m2 + atrij, 79 m2 + 
klet 5,90 m2, dve parkirni mesti v 
garažni 

 kleti, takoj vseljivo. Cena: 230.000 
EUR

Hiše:
- Radomlje, severno obrobje, 

bližina Arboretuma Volčji potok in 
golf igrišča, samostojna hiša neto 
tlorisne površine 240m2, zgrajena 
l.1955, adaptirana l.1970, 900 
m2 zemljišča. Izjemna lokacija, 
razpršena gradnja. Stavba ima 
gabarit delno K + P + M. V pritličju 
so bivalni prostori, v nadstropju pa 
spalni prostori, dve kopalnici. Na 
zahodu je prizidana garaža za dva 
osebna avtomobila, na vzhodu pa 
objekt za počitek in rekreacijo. 
CK na kurilno olje, priključek na 
zemeljski plin, tel … Cena: cca 
390.000  EUR    

- Domžale - Količevo, enota v sta-
novanjskem dvojčku, zgrajenem 
l. 2007, neto velikost enote (P 
+ M) je 120 m2 + atrij, velikost 
pripadajočega zemljišča cca. 
200 m2. Stavba je zgrajena do 
III. pod. grad. faze (fasada, okna, 
vhodna vrata, zunanja ureditev), 

vsi priključki, možnost izdelave na 
ključ, dve parkirni mesti. Cena: 
185.000 EUR

- Domžale – Količevo, stanovanj-
ska hiša, l.2007, 217 m2 neto 
površine, dve etaži, V. grad. 
faza, 457 m2 zemljišča. Cena: 
385.000 EUR

- Moste pri Komendi – dvostano-
vanjska hiša, 400 m2, l.1983, 
zemljišče 1500 m2. V hiši je tudi 
poslovni prostor s skladiščem 
cca. 90m2. Cena: 480.000 
EUR  

Poslovni prostori:
- Moste pri Komendi – gostinski 

lokal, 234 m2, letni vrt 82 m2, l. 
1992, zemljišče 1556 m2, par-
kirišča urejena. Cena: 700.000 
EUR

- Ljubljana, Sp. Šiška, Drogerija 
- poslovni prostor, 52,50 m2 + 
shramba, parkirno mesto v gara-
žni kleti, l. 2005. Cena: 105.000 
EUR

- Moravske Toplice – center, 
neposredna bližina kopališč;  
posl.-stan. kompleks: gostinski 
lokal s teraso in kuhinjo, 10 sob 
s kopalnicami za goste, 4-sobno 
stanovanje, kotlovnica, pralnica, 
skladišče, urejena zunanja parki-
rišča, 211 m2 zemljišča. Cena: 
870.000 EUR  

Zemljišča:
- Dol pri Ljubljani, Podgora, zazi-

dljivo zemljišče v izmeri 1.251 
m2 (skrajni južni del kmetijsko) s 
pripadajočim deležem dostopne 
poti, komunalni vodi na oziroma 
ob parceli, sončna lega, mirna 
lokacija, bližina gozda, prodamo. 
Cena: 200.000 EUR 

- Dolsko, Križevska vas, parcela 
v izmeri 5032m 2, cca. 400 
m2 zazidljivo, ostalo kmetijsko 
zemljišče (gozd). Zazidljiv del se 
nahaja ob javni cesti, možnost 
gradnje eno- ali dvodružinske 
hiše. Cena: 50.000 EUR 

ZELO UGODNO 

ODDAMO 
DVA POSLOVNA PROSTORA

V Mengšu, na Trdinovem trgu 14, 
oddamo dva poslovna prostora, 

vsakega v izmeri 20 m2.

Poleg poslovnega prostora spadajo zraven 
še čajna kuhinja, dva parkirna prostora, 

souporaba veže, stopnišča, čakalnice in sanitarij.

AVTO MOTO DRUŠTVO MENGEŠ,
TRDINOV TRG 14,

1234 MENGEŠ

(Renato Osolnik: 040/778-000, 01/729-10-26)

Rdeči križ Mengeš 
in Zavod za transfuzijsko medicino Ljubljana bosta 

PRVIČ 
v zgodovini krvodajalstva v Občini Mengeš izvedla 

AKCIJO Z ODVZEMOM KRVI 
v petek, 30. maja 2008, 

od 8. do 13. ure, v Kulturnem domu Mengeš 
(Špas teater). 

Prosimo občane, da se te humanitarne akcije 
udeležijo v čim večjem številu. 

RDEČI KRIŽ Domžale in Mengeš 
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Odgovorna urednica: Tina Železnik, gsm: 051 684 404, e-pošta: tina.zeleznik@t-2.net, mengsan@menges.si
Uredniški svet: Peter Škrlep, Janja Verbančič, Smiljana Mayer Škofic, Andreja Polanec Kolenc, Andraž Rožman, Silva Dolinšek
Uredniški odbor: Urban Ropotar, Maja Krempl
Naslovnica: Šmarnice, avtor: Peter Škrlep
Lektorski popravki: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Priprava za tisk: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Tisk: Set, d.d., Ljubljana, Vevška cesta 52, Ljubljana, tel: (1) 587 44 11, fax: 528 24 74, e-pošta: tiskarna@set.si
Distribucija: Primož Kržan, tel: (1) 723 72 96
Trženje: Občina Mengeš, ga. Marta Kuret, tel. (1) 723 70 81, e-pošta: marta.kuret@menges.si
Izdaja: Občinski svet Občine Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš, (1) 724 71 06 

Rok za oddajo prispevkov za naslednjo številko je petek, 13. junija 2008, do 12. ure. 

UVODNIK

V lanskem letu so majsko številko 
zaznamovali mladi, njihove ideje 
in pogledi na Mengeš. V letošnji 
številki smo izpostavili temo, 
ki je v letošnjem maju oziroma 
prvi polovici leta z napovedanimi 
stavkami vse bolj aktualna – 
delavske pravice. Prav gotovo je 
za našo generacijo nerazumljiv 
premik v 19. stoletje, ko so 
se delavci, takrat preseljeno 
kmečko prebivalstvo, borili za 
svoje, delavske pravice. Takrat 
izbojevane pravice so danes del 
našega vsakdana. Po drugi strani 
pa ne moremo mimo obdobja 
socializma, ki je prav gotovo bil 
ideološko obarvan, pa vendar 
je bila skrb sindikatov, bolj kot 
pravice, organizacija izletov, 
skupinskih popustov, sindikalnih 
tekmovanj, … Zdi se, da sindikati 
znotraj podjetij še vedno 
nadaljujejo s to tradicijo. 
Moderna tehnologija iz dneva 
v dan določa nov način dela, 
tempa in seveda razpoložljivosti 
posameznika za določeno 
delovno mesto. Prav gotovo 
vsak napredek pomeni tudi 
določeno odrekanje, vendar pa 
se meje strmo premikajo. Kdo 
in kdaj bo naredil konec vdora 
v zasebnost, je nejasno. Včasih 
so bile to skupine, združeni 
posamezniki. Današnja družba 
pa vzgaja individualiste, ki se 

težko povežejo, razen ko smo priča 
izrednim razmeram. To je prav 
gotovo preskok, ki bo bistveno 
vplival na razvoj, ne samo naše, 
ampak tudi svetovne družbe. 
Kljub temu ne morem skriti idealista 
v sebi. Potenciranje zahtev bo, kot 
je to zakonitost razvoja družbe, 
ustvarilo drugi pol, ki se mu bo 
družba s časom približevala. 
Vendar kje in kdaj je ta čas? 
Percepcija časa, kot so dejali 
študentje z vzhoda, je za nas 
Evropejce in tudi Američane 
specifi čna. Vsi ozko gledamo na 
čas kot začetek in konec enega 
življenja. Študentje z vzhoda pa 
so nas vseskozi opozarjali, da 
je začetek čas, ko je bil človek 
ustvarjen oziroma je začel ustvarjati 
zgodovino in da konca ne poznamo 
– razen dosežene nirvane. Po 
njihovem prepričanju ima vsaka 
generacija svojo nalogo, ki jo mora 
izpolniti za napredek družbe. Kaj 
je naša? Prehiteti samega sebe 
in svojo praznino, ki jo pri tem 
ustvarjamo, zapolniti z materialnimi 
dobrinami? Prav gotovo vse več 
– učiti naše otroke pomembnosti 
osebnega zadovoljstva, aktivnega 
preživljanja prostega časa in 
drugo. 
Želim vam, da bi bili vsi pri tem 
čimbolj uspešni. 

Urednica 
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UVODNIK 
Spoštovane občanke, spoštovani 
občani!

Naj vam zaželim veliko optimizma v 
mesecu, ki je zame najlepši v letu. 
Ko sem odraščala, smo komaj ča-
kali na mesec maj. Prinašal je po-
zitivno energijo, saj smo se mladi 
veselili »meseca mladosti in ljubezni«, ko smo praznovali 
svoj dan mladosti. Narava je bila prežeta z raznobarvnimi 
cvetovi, pokošeni travniki in obdelane njive so odražali delo 
pridnih rok, vonj po senu je dehtel v zraku. Še posebno 
pa smo uživali, ko smo po gozdnih robovih iskali čudovite 
šmarnične cvetove in drugo cvetje, da smo z njim krasili 
znamenja ob poteh. Pomladni veter nam je kuštral lase, 
mi pa smo se bosi podili med njivami in travniki. Nismo 
poznali računalnikov, televizije, interneta, … Veselili smo se 
brezskrbnega življenja, saj kot otroci nismo razumeli, kaj 
pomeni »preživeti« in težko smo razumeli, ko so nam starši, 
dedki in babice pripovedovali o praznovanju prvega maja, 
borbi delovnih ljudi za svoje pravice, grozotah vojne vihre, 
ki je zaznamovala njihova življenja, in o svojih življenjskih 
izkušnjah. Šele danes počasi razumevam, kaj so mi želeli 
povedati, njihove besede so se vtisnile v otroško dušo, ki 
je kar pila znanje in osvajala svet. Dali so mi doto, ki mi 
marsikdaj pomaga reševati probleme in težave, s katerimi 
se srečujem pri svojem odgovornem delu. 
A čas je mineval, mi smo odraščali, zdaj smo že starši in 
opazujemo svoje otroke, mesec maj pa se ni spremenil 
in še vedno je poln življenja. Prisluhnite kdaj petju ptic v 
zgodnjih urah, opazujte jutranjo zarjo, ko nežna svetloba 
naznanja nov dan, opazujte čistost zraka po nevihti in 
mavrico, ki se vzpenja proti nebu in ne jemljite vseh teh 
lepot kot nekaj samoumevnega. Bodite hvaležni, da lahko 
to vidite, da imate moč to občutiti in doživeti. Naj vas ne 
premami vsakdanja bitka s časom, da ne bi znali storiti 
tudi nekaj zase. Ustavite se za trenutek, kajti vsak naslednji 
vas bo počakal in verjemite, ne bo vam spolzel med prsti, 
samo drugače ga boste doživeli.
In če verjamemo v naključja ali pa ne, me je pot pripeljala 
v Občino Mengeš, ki praznuje svoj občinski praznik prav v 
mesecu maju. Tudi letos vas prisrčno vabimo, da se ude-
ležite katere izmed številnih kulturnih, športnih in ostalih 
prireditev, ki jih društva in Občina Mengeš pripravljamo 
za vas. 
Še prav posebno pa bi vas rada povabila na odprtje Krajev-
nega urada v Občini Mengeš. Upravna enota Domžale je 
prisluhnila želji Občine Mengeš, da bi v Mengšu radi odprli 
Krajevni urad, ki bi omogočil vam, spoštovane občanke in 
spoštovani občani, da boste lahko nekatere storitve, ki jih 
je potrebno urediti na upravni enoti, uredili v Mengšu. 
In nazadnje vas prav vse Mengšanke in Mengšane na tem 
mestu povabim na osrednjo proslavo ob praznovanju ob-
činskega praznika v Kulturni dom Mengeš, v četrtek, 29. 
maja, ob 20.00 uri, kjer bomo podelili občinska priznanja in 
nagrade ter vam pripravili pogostitev. V prijetnem vzdušju 
boste lahko poklepetali s sosedi, prijatelji in znanci.
Se vidimo!

Marija Kos

Direktorica občinske uprave Občine Mengeš  

DOBENO 
Že nakaj časa opažamo, da pri studencu »Boltovo korito« na 
Dobenu kljub množici postavljenih smetnjakov za oddajo gospo-
dinjskih odpadkov občasno nastaja nekakšno divje odlagališče.  
Pozivamo vse stanovalce Dobena in ostale obiskovalce, da NE 
odlagajo smeti, ki so predmet kosovnega odvoza ali redne letne 
čistilne akcije, pri Boltovem koritu, saj prostor, ki je sicer zgledno 
urejen, izgleda kot smetišče. Prav tako naprošamo stanovalce 
Dobena in ostale, da ne odlagajo gradbenih odpadkov (keramika , 
beton itd.) v kontejnerje. Ti so namenjeni predvsem za komunalne 
gospodinjske odpadke.  
V času od 8. do 14. maja 2008 je bilo s tega prostora odpeljanih 
skoraj 20 m3 smeti. 

Občinska uprava 

VANDALIZEM 
Kljub ponovni namestitvi koša za pasje iztrebke v Športnem parku,  
tudi novi koš ni »zdržal«. 

Občinska uprava
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Občankam in občanom 
čestitamo ob občinskem prazniku 

Občine Mengeš.

Župan Franc Jerič

KRAJEVNI URAD V MENGŠU
Veseli me, da vam lahko danes pišem te vrstice. Upravna enota 
Domžale je prisluhnila željam Občine Mengeš in za letošnji 
občinski praznik bo v Mengšu uradno začel z delovanjem 
Krajevni urad Mengeš. Tako se izpolnjuje ena od mojih predvo-
lilnih obljub, ko smo vam obljubili, da bomo nekatere storitve 
približali občankam in občanom Mengša.
Da bo Krajevni urad Mengeš lahko uradno deloval, je bilo potrebno 
zagotoviti prostore, opremo in ustrezen kader. Upravna enota Dom-
žale je zagotovila usposobljen kader, strojno, programsko in drugo 
opremo, vse potrebne povezave za poslovanje v omrežju HKOM in 
brezgotovinsko poslovanje, Občina Mengeš pa je zagotovila prostore 
in pisarniško opremo. 

Izdaja izpiskov in potrdil iz matičnih knjig;• 
Sprejem izjav o spremembi priimka;• 
Sprejem izjav o izbiri priimka za pravni promet;• 
Sestava prijav sklenitve zakonske zveze;• 
Izdaja potrdil o prijavi zakonske zveze;• 
Izdaja potrdil, da ni zadržkov za sklenitev zakonske zveze;• 
Sestava smrtovnice;• 
Sprejem prijave stalnega prebivališča;• 
Sprejem odjave stalnega prebivališča;• 
Sprejem prijave potovanj v tujino nad tri mesece in vrnitve iz • 
tujine;
Izdaja potrdil iz registra stalnega prebivalstva;• 
Posredovanje podatkov iz registra stalnega prebivalstva;• 
Sprejem prijave začasnega prebivališča;• 
Sprejem odjave začasnega prebivališča;• 
Potrjevanje podpore volivcev;• 
Vodenje evidence gospodinjstev in izdaja potrdil iz te evidence;• 
Izdaja potrdil o vpisu v register društev;• 
Izdaja potrdil iz uradnih evidenc o tujcih;• 
Vpis podatkov in sprememb v delovno knjižico;• 
Upravne overitve podpisa, kopije in garantnega pisma.• 

Najlepše se zahvaljujem načelniku Upravne enote Domžale, mag. 
Branku Heferlu, ki je prisluhnil našim željam in nam prijazno ponudil 
vso svojo nesebično pomoč, da je s svojimi sodelavci omogočil 
delovanje Krajevnega urada v Mengšu. Krajevni urad Mengeš bo 
deloval v okviru Upravne enote Domžale.
Konec leta bo Upravna enota Domžale pregledala poslovanje Kra-
jevnega urada v Mengšu in ocenila njegovo delo in upravičenost 
nadaljnjega odprtja v prihodnjem letu. Sedaj pa je na vas, da koristite 
storitve, ki Vam jih nudi Krajevni urad.

Franc Jerič, župan 

Uradne ure Občine Mengeš:
PONEDELJEK od 8.00 – 12.00 in od 13.00 – 15.00
SREDA od 8.00 – 12.00 in od 13.00 – 17.00 
PETEK od 8.00 – 13.00.  

Županove ure za občanke in občane 
so vsako sredo od 14.00 do 16.00. 
Termin si rezervirajte v tajništvu pri ga. Marti Kuret, 
na telefonu 01 723 70 81. 

Krajevni urad v Mengšu bo imel uradne ure vsak torek, od 8.00 do 
15.00 ure. Prvi uradni dan za poslovanje s strankami bo v torek, 
3. 6. 2008. V Krajevnem uradu Mengeš boste lahko koristili nasle-
dnje storitve:

Sprejem vlog za osebno izkaznico;• 
Sprejem vlog za potni list;• 
Sprejem vlog za vpis spremembe naslova v potnem listu;• 
Sprejem naznanitve pogrešanja osebne izkaznice;• 
Sprejem naznanitve pogrešanja potne listine;• 
Potrjevanje dovoljenj zakonitim zastopnikom za potovanje v tujino • 
mladoletnim osebam do 15. leta starosti;
Sprejem vlog in izdaja potrdila o državljanstvu Republike Slove-• 
nije;
Posredovanje podatkov iz evidenc o državljanstvu (matični regi-• 
ster);
Vpis v matični register – rojstvo, poroka, smrt;• 
Sestava zapisnika o priznanju očetovstva;• 
Sestava rodbinske pole;• 
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OBČANI IN OBČANKE OBČINE MENGEŠ, 
skupaj s predstavniki JKP Prodnik in podjetja Consenzus 

vas vabimo na predstavitev sistema zbiranja, odvoza in deponiranja 
bioloških odpadkov, ki jih bomo v Občini Mengeš pričeli 

ločeno zbirati s 1. junijem 2008.

V sredo, 4. junija 2008, vas vabimo v Kulturni dom Mengeš. 

Javna predstavitev bo odgovorila na številne dileme in razmišljanja 

ter na vprašanje, zakaj je to potrebno. Predstavitev je namenjena 

prav vam, občanke in občani, zato še enkrat vljudno vabljeni!

Franc Jerič,
župan Občine Mengeš

Odvoz se bo izvajal enkrat tedensko. Zabojniki morajo biti na od-
jemnih mestih do 5. ure zjutraj.

Posode bodo enkrat mesečno (v poletnih mesecih) pri praznjenju 
tudi oprane (uporaba smetarskega vozila z integriranim visokotlač-
nim pralnim sistemom). Pranje pri nizkih temperaturah ni mogoče, 
pa tudi ni potrebno, saj pri nizkih temperaturah ne prihaja do 
razkrajanja in vonjav.

Navodila za odlaganje odpadkov so napisana na steni zabojnika. 
Vsako gospodinjstvo je skupaj z zabojnikom prejelo brošuro o 
ločevanju odpadkov. Prav tako bo te informacije mogoče vedno 
dobiti v podjetju Prodnik, po telefonu ali na naši spletni strani. 

PONEDELJEK 
Loka (Gasilska, Trzinska, Na gmajni, Grajska, za Pšato, Pot na 
Dobeno, Testenova), Stara pot, Murnova, Liparjeva, Koblarjeva, 
Dr. Zajca, Trdinov trg, Slovenska, Grobeljska, Trdinov trg, Trubar-
jeva, Jelovškova, Šubičeva, Dalmatinova, Ropretova, Gregčeva, 
Liparjeva, Cankarjeva, Glavičeva, Hribarjeva, Muljava, Pristava, 
Baragova, Rašiška, Linhartova, Zadružniška, Zoranina, Maistrova, 
Slomškova

TOREK 
Mengeš (Veselovo nabrežje – leva in desna stran, Šolska, 
Prešernova, Sadnikarjeva, Medvedova, Dragarjeva, Japljeva, 
Staretova, Steletova, Gostičeva, Zupanova, Kamniška, Svetčeva, 
Erjavčeva, Krekova, Valvazorjeva, Novakova, Gorenjska, Glavni trg, 
Jalnova, Levstikova, Kolodvorska, Finžgarjeva, Aljaževa, Čopova, 
Ogrinovo, Mengeš (Lavričeva, Zavrti, Prelovškova, Glavarjeva, 
Levčeva, Slamnikarska, Janševa, Kersnikova, Balantičeva, Meh-
letova, Šubljeva, Detelova, Jarška)

ODVOZ ORGANSKIH ODPADKOV IZ GOSPODINJSTEV 
V NASELJIH MENGEŠ IN LOKA

Med kuhinjske odpadke iz gospodinjstev spadajo zelenjavni odpad-
ki, olupki in ostanki sadja, kavna gošča ter kavni filtri, čaj in čajne 
vrečke, ostanki hrane, jajčne lupine, pokvarjeni prehrambeni izdelki 
(brez tekočin in embalaže), papirnate vrečke za sadje in zelenjavo, 
papirnati robčki itd. Med vrtne odpadke iz gospodinjstev spadajo 
rože, pokošena trava, listje, rezano grmičevje in veje, plevel, stara 
zemlja lončnic in podobno. 

Zabojniki so last JKP Prodnik. V primeru poškodbe zaradi normalne 
uporabe bo sledilo popravilo ali zamenjava s strani podjetja Prodnik, 
ki bo zabojnike tudi vzdrževalo. V kolikor bo uporabnik svoj zabojnik 
poškodoval namerno ali bo poškodovan zaradi nepravilne uporabe, 
bo moral popravilo oziroma zamenjavo plačati uporabnik.
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INTERVJU

INTERVJU Z EDVARDOM HORVATOM, 
članom predsedstva sindikata Lek v Mengšu

Začetek meseca maja 
najbolj zaznamuje med-
narodni praznik dela 
oziroma prvi maj, ki ga 
v večini držav po sve-
tu praznujemo že od 
leta 1886, v spomin 
na takratne »krvave« 
demonstracije v Chi-
cagu, kjer so delavci s 
splošno stavko zahtevali 
več pravic in predvsem 
uzakonitev 8-urnega 
delavnika.
V spomin na žrtve je 
bil prvi maj skozi vso 
zgodovino v delavskih 
krogih močno povezan z 
raznimi protesti in rituali, 
kot je na primer kurjenje 
kresov, v 20. stoletju pa 
je pridobil tudi uraden 
status praznika.
Slovenija je ena redkih 
držav, ki ima za praznik 
dela dva prosta dneva, 
še vedno pa se množice 
ljudi zbirajo ob prvomaj-
skih kresovih, budnicah 
in ponekod tudi na pro-
testnih shodih, ki jih or-
ganizirajo prostovoljne 
delavske organizacije 
in sindikati.
O vlogi sindikata v da-
našnjem času, o zavze-
manju pravic za delavce 
in o praznovanju prvega 
maja smo povprašali 
Edvarda Horvata, člana 
predsedstva sindikata 
Lek v Mengšu.
 Edvard je v Leku zapo-
slen od leta 1985, od 
samega začetka je član 
sindikata, 6 let je bil 
član odbora sindikata, 
zadnji dve leti pa je član 
predsedstva sidikata. 
Sidikatu se je pridružil, 
ker je želel vplivati na 
sprejete odločitve, ščiti-
ti svoje interese ter inte-
rese vseh delavcev.

Kako delujete in za kakšne 
pravice se zavzemate kot 
član sindikata?
Sindikat je samostojna, neod-
visna, nestrankarska, prosto-
voljna organizacija delavcev, 
v katero se vpisujejo delavci 
družbe zato, da v njej varujejo 
svoj ekonomski in socialni 
položaj. Svoje delovanje usmer-
ja na izboljšanje žvljenjske ravni 
zaposlenih in deluje po načelu 
solidarnosti in vzajemnosti. 
Zavzemamo se za pošteno 
plačilo in za pošteno delo, ne 
glede na spol. Vedno zahte-
vamo spoštovanje podjetniške 
kolektivne pogodbe, pravico do 
počitka in omogočanje izrabe 
dopusta na željo zaposlenega 
(poletni dopust). Od deloda-
jalca zahtevamo, da se v vseh 
zadevah, ki so pomembne za 
zaposlene, uskladimo. Za to 
poskrbi tako sindikat kot svet 
delavcev in delavski direktor. 
Zahtevamo tudi, da delavci iz 
tovarne odhajajo zdravi. 

Se je vloga sindikata skozi 
leta kaj spremenila? 
Sindikat deluje v takšni obliki, 
kot je danes, od približno leta 
1990. V prejšnjih časih, ko 
Lek še ni bil prodan tujemu 
lastniku, je sindikat zelo dobro 
sodeloval z vodstvom, ki je 
bilo pripravljeno sodelovati. V 
sedanjem času, ko se moramo 
pogovarjati z upravo, ki je od-
govorna tujemu lastniku, pa so 
zadeve malenkostno težje. Tuji 
lastnik je sicer družbeno od-
govoren, vendar je pripravljen 
zaposlenim nuditi le to, kar je z 
zakonom predpisano in najraje 
nič več. Letos nam poteče 
tudi podjetniška kolektivna po-
godba in bomo verjetno imeli 
zelo težka pogajanja, da bomo 
ohranili že pridobljene pravice 
in bonitete. 
Sedaj  je  v loga s ind ikata 
pomembnejša kot včasih, ker 
se je potrebno bolj trdo boriti za 
pravice delavcev in je potrebno 

veliko volje in naporov z obeh 
strani ter včasih tudi zagroziti z 
ustavitvijo dela. Tega do sedaj 
ni bilo potrebno storiti, ker smo 
vedno našli rešitev. Konkretno 
smo se zavzemali za družini 
prijazno podjetje – sedaj lahko 
npr. starši koristijo dodatne 
dneve za svoje otroke, ko gredo 
prvič v šolo. 
 
Kako v vašem podjetju 
postaneš član sindikata?
Zaposlen moraš biti v Leku ali v 
družbi, v kateri je Lek večinski 
lastnik. Zaposleni izpolni pristo-
pno izjavo in s tem postane član 
sindikata.

Koliko je članov sindika-
ta v celotni skupini San-
doz (Lek je član skupi-
ne Sandoz) in kakšna je 
povezanost med nj imi? 
Vseh članov sindikata je približno 
1500 in od tega jih je v Mengšu 
okoli 260. Povezanosti na ravni 
Sandoza ni, imamo vzpostav-
ljene le kontakte z nekaterimi 
sindikati po Evropi. 

Kakšne ugodnosti imajo pri 
vas člani sindikata? 
Pri nas imamo člani sindikata 
kar nekaj ugodnosti, kot so: 
sindikalni krediti, nepovratna 
solidarnostna pomoč, izplačilo 
dveh delnic ob upokojitvi, razni 
popusti pri letovanju, rekrea-
ciji, masaži, ugodni nakupih v 
določenih trgovskih centrih ter 
pregledi v ginekološki ambulan-

ti. Sidikat Lek je kot organizacija 
tudi član Društva za vrednotenje 
dela in kadrovskega razvoja, 
član Inštituta za razvijanje oseb-
ne kakovost ter član delavske 
hranilnice, kar pomeni možnost 
najemanja gotovinskih kreditov 
za družinske člane.

Organizirate za praznik dela  
kakšno posebno prazno-
vanje?
Prvega maja posebej ne praz-
nujemo, tako da se vsak indivi-
dualno udeležuje praznovanj v 
svojih krajih. 
 
Je po vašem mnenju praz-
novanje 1.  maja,  praz-
nika dela,  pomembno? 
Praznik dela je pomemben z 
zgodovinskega vidika in ohr-
anjanja spomina na pretekle 
dogodke, ko so se naši predniki 
borili za svoje pravice in pri tem 
nekateri izgubili tudi življenje. 

Kaj pravite na mnenje ne-
katerih, da se bosta dva 
praznična dneva ukinila, saj 
je eden dovolj za simbolni 
spomin na pretekle dogodke 
in prizadevanje delavstva? 
To govorijo tisti, ki vse gledajo 
samo skozi denar in ustvarjan-
je vedno večjih dobičkov za 
lastnike. V današnjem času je 
zelo pomembno, da se sliši tudi 
glas delavstva, ki včasih dela 
v nemogočih razmerah in za 
minimalno plačo.

Maja Krempl
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PREDSTAVITEV OBČINE MENGEŠ

Turistično društvo Mengeš se je v okviru Podjetne regije sedmih 
občin za turizem predstavilo na prireditvi »Razstava cvetja« v Ar-
boretumu, ki je bila od 26. aprila do 4. maja. Predstavitev Občine 
Mengeš je bila v nedeljo, 27. aprila. Na njej so v kulturnem pro-
gramu sodelovali: Mengeška godba, harmonikarska sekcija KD 
Mihaelov sejem, Klub harmonikarjev Robija Stoparja, Čebelarsko 
društvo in narodne noše Turističnega društva. 
Zelo lepo vreme je privabilo številne goste iz Slovenije, Italije in 
Avstrije. Rdeča nit predstavitve so bila Plečnikova dela v omenjenih 

občinah in pomembna arhitektura vsake od njih. 
Članice Turističnega društva so za obiskovalce pripravile bogato 
kulinarično ponudbo. 
Na predstavitvi sta bila navzoča tudi podžupan Aleš janežič in Erika 
Lavrič, ki je zadolžena za društvene dejavnosti v Občinski upravi. 
Vsem nastopajočim se zahvaljujem za uspešen nastop. 

Franc Zabret,

Turistično društvo Mengeš

Fotoreportaža 

PREDSTAVITEV OBČINE MENGEŠ V ARBORETUMU

Pod vodstvom g. Veiderja so uspešno nastopili harmonikarji 
KD Mihaelov sejem in navdušili številne obiskovalce.

Narodne noše in čebelarji so pozirali številnim fotografom.

Za dobro razpoloženje so poskrbeli harmonikarji Robija 
Stoparja.
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PREDSTAVITEV OBČINE MENGEŠ

Mengeški godbeniki so nastopili v tradicionalnih narodnih nošah.

Podžupan Janežič in predsednica TD Zorka Požar sta bila 
veselo razpoložena ob uspešni predstavitvi.

Uspešen je bil tudi nastop Čebelarskega društva z bogato 
ponudbo čebeljih proizvodov.

Obiskovalci so se navdušil nad bogato kulinarično ponudbo.V skupnem paviljonu se je predstavilo sedem občin.
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OBČINSKI PRAZNIK

Matej Kunaver, otroški zdravnik specialist, izhaja iz širše 
družine Kunaverjev, ki so v preteklosti in tudi danes povezani 
z likovno umetnostjo. Svojo stalno razstavo ima v petem nad-
stropju prestižne hiše za starejše občane Marta, v središču 
Celovca. V času praznovanja občinskega praznika si lahko 
ogledamo njegovo razstavo v Galeriji Mežnarija. 
Že kot zdravnik je moral Matej Kunaver dobro opazovati in to se kaže 
tudi v njegovih slikarskih delih. Ustvarja različne slike – portrete in 
naravo. Za medij uporablja akvarel in pastel. Od slikarjev akvarelistov 
je nanj najbolj vplival Robert Hlavaty, ki ga je »povabil« k večji razgi-

banosti z odločnimi potezami čopiča in živahnimi barvnimi kontrasti. 
To je značilno za njegove najbolj abstraktne slike. Kot lahko vidimo, 
ga privlači pravzaprav vse, zato s seboj nenehno nosi čopiče in 
barve. 
V zadnjih delih je čutiti še precej samoniklosti, v njegovih delih s 
Paga pa je opaziti pestrejši barvni svet in svetlobni kontrast, med-
tem ko njegove zimske krajine odsevajo izredno ubranost barve 
z nevtralno belino. 

T. Ž. po predlogi 

Marte Jakopič Kunaver 

SLIKARSKA RAZSTAVA MATEJA KUNAVERJA V GALERIJI MEŽNARIJA

Tradicionalno delavnico mozaikov je 
ponovno zaznamoval umetnik, ki smo 
mu namenili spomin in obujanje. V letu 
2008 je to Primož Trubar. 
Delavnica je potekala v ponedeljek, 9. 
maja, na dan zmage in dan Evrope, ter 
naslednji ponedeljek, 12. maja 2008. 
Umetniki so se zbrali na trgu pred spome-
nikom Franca Jelovška in ob 17. uri pričeli 
z izdelovanjem mozaikov. Na delavnici se 
je zbralo precej odraslih in otrok, ki so v 
mozaike skrbno vnašali motive, povezane 
s Primožem Trubarjem. 
Izdelke lanske delavnice, ki je bila posve-
čena Jožetu Plečniku, je Muzejsko društvo 
Mengeš, skupaj  s soorganizatorjem, Kul-
turnim društvom Franca Jelovška, v času 
Mihaelovega sejma zaključilo in razporedilo 
po ulicah Mengša. S svojo pisano podobo 
in zanimivi motivi mozaiki dodajajo novo 
vsebino Občini Mengeš in jo na svoj način 
bogatijo. 

Tina Železnik

Fotografije: Iz lanske delavnice (arhiv 

Mengšana) 

TRUBARJEVO LETO ZAZNAMOVALA TUDI DELAVNICA MOZAIKOV
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OBČINSKI PRAZNIK

ŠAHOVSKI TURNIR 
OB PRAZNOVANJU 
OBČINE MENGEŠ
V nedeljo, 20. aprila, so šahisti ob praznovanju Občine Mengeš 
odigrali šahovski turnir, ki ga je z nagovorom in s prvo potezo odprl 
župan Občine Mengeš, Franc Jerič. Udeležilo se ga je 48 igralk in 
igralcev, zmagal pa je šahovski mojster FIDE Marko Srebrnič. 
Šahovsko društvo se za sponzorstvo zahvaljuje Občini Mengeš 
in Špas Teatru.

Jakob Bokalič

SPRETNOSTNA VOŽNJA 
STARODOBNIKOV V TOPOLAH
V soboto, 10. maja, je v Športnem parku Topole potekalo tretje 
tekmovanje v spretnostni vožnji s starejšimi motornimi kolesi. Tek-
movanja se je udeležilo 34 obiskovalcev, ki so nastopili v šestih 
kategorijah. Vsi tekmovalci so nastopili z vozili, ki so bili narejeni 
pred letom 1983, z izjemo kategorije »mini moto«, kjer leto izdelave 
ni bilo pomembno. V kategoriji »do 50 ccm« se je oviram najbolj 
spretno in najhitreje umikal Andrej Koncilija, v razredu »od 50 do 
250 ccm« je bil najboljši Zdravko Špruk, v kategoriji »nad 250 ccm« 
pa Marjan Špruk. V kategoriji »mini moto« je zmagal Tomaž Grilc. 
Posebna atrakcija na prireditvi sta bili kategorija »stari traktor«, kjer 
je bil najbolj spreten Drago Rebol, in kategorija »voznice«, v kateri 
so nastopile predstavnice nežnejšega spola. Teh je bilo letos pet, 
vse so tekmovale z motornimi kolesi s prostornino motorja do 50 
ccm, najbolje pa je progo odpeljala Mihaela Ropret. 

 Moto sekcija Veteran ŠD Topole
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DRUŠTVA

SMUČARSKI PIKNIK
Sobotno vreme je bilo prijazno z nami, 
saj se je iz jutranje oblačnosti pokazalo 
tudi sonce, popoldan in zvečer pa je bilo 
prijetno v Letnem gledališču. Tudi tokrat 
so se izkazali Jožko s svojim golažem, 
Miha s svojo peko, malo pa je pomagala 
še ženska naveza (Majda, Rika, Vesna, 
Jana, Špela) in še kdo… 
Da ne bi vse minilo le v hrani in pijači, smo 
športno zastavili že v dopoldanskem času 
– s tekmovanjem v badmintonu. Začeli 
so otroci, ko se je pomerilo deset mladih 
tekmovalcev in tekmovalk. Na koncu je po 
trdem boju prvo mesto osvojil Luka Maver, 
druga je bila Katja Binter, tretja pa Neža 
Verbič. Vsi trije so prejeli lične pokale, ki jih 
je namenila Občina Mengeš.
Trd boj se je bil tudi v popoldanskem delu, 
ko so v dvojicah nastopali družinski člani. 
Izmed 16 tekmovalnih parov sta bila najbolj 
zagrizena člana družine Marolt (mati in sin), 
ki sta opravila z vso konkurenco in na koncu 
premagala odlična člana družine Zobavnik 
(oče in hči). Tretje mesto sta si priigrala člana 
družine Marolt (mati in sin). 
Smučarski piknik se je zaključil s prijetnim 
druženjem, klepetom in na koncu tudi z oži-
vljanjem starih prigod in dogodivščin.

SD Mengeš

ČISTILNA AKCIJA
V aprilu in maju smo člani smučarskega 
društva še kar naprej aktivni. Kljub temu, 
da je sneg le še v visokogorju, smo v apri-
lu zavihali rokave, se zbrali pri skakalnici 
in oboroženi z dobro voljo in velikimi črni-
mi vrečami krenili po sprehajalni poti proti 
Šinkovemu Turnu. Spotoma smo pobrali 
smeti in kmalu napolnili velike črne vreče. 
Ko smo prišli do ceste, smo se spraševa-
li, kam naj jih vendar odložimo, ko so se 
mimo kot naročeno pripeljali mengeški 
gasilci. Vreče smo naložili v kombi, mi 
pa smo se v dežju (ki nas je malo opral) 
odpravili nazaj do naše klubske sobe v 
Mengšu.

OBČNI ZBOR
V aprilu smo se smučarji 
na našem rednem letnem 
občem zboru zbrali v teniški 
hišici v športnem parku.
 
Poročilo predsednika dru-
štva za sezono 2007/08
Letošnjo sezono smo pričeli 
s piknikom v septembru, v 
Letnem gledališču v Mengšu, 
kjer smo istočasno praznovali 
tudi 40-letnice nekaterih naših 
članov. Ti so nas počastili s 
pijačo, društvo pa je poskrbelo 
za hrano. Jožko in Miha sta se 
izvrstno znašla v kuhi golaža in 
peki rebrc, hrenovk in krompir-
ja, posladkali pa smo se kosta-
njem, ki sta ga nabrali Majda 
in Rika. Pripravili smo turnir v 
badmintonu, nekateri pa so 
pomerili tudi v odbojki.
V novembru smo imeli pred 
trgovino Tuš v Mengšu sejem 

rabljene smučarske opreme. 
Obisk je bil kar dober, saj smo 
prodali za 1.000 evrov rabljene 
opreme. Na sejmu smo pred-
stavili tudi plan naših izletov ter 
tekmovanj. 
V začetku decembra smo or-
ganizirali smučarski izlet na 
avstrijsko smučišče Turracher, 
na katerem smo bili že večkrat. 
Smuka je bila odlična, cena pa 
primerna.
Januarja smo odšli na drugi izlet 
– ponovno na avstrijsko smuči-
šče Heiligenblut. Udeležba je 
bila rekordna, vreme pa je malo 
ponagajalo, saj je smučanje pač 
zimski šport.
Februar je mesec, v katerem 
pripravljamo Odprto prvenstvo 
Občine Mengeš. To sezono 
smo ga izpeljali na smučišču 
Kobla. Zaradi malo snega je 
bila udeležba temu primerna, 
tekma pa vseeno zelo kvalitetno 
izpeljana. Zopet so se izkazali 
sponzorji s praktičnimi nagrada-
mi (prejel jo je vsak tekmovalec), 

najboljši pa so prejeli pokale 
in medalje, ki sta jih v imenu 
Občine Mengeš podelila župan 
Franc Jerič in podžupan Aleš 
Janežič.
Že drugo leto zapored zaradi 
vremenskih razmer nismo uspeli 
izpeljati sindikalne tekme za 
Lek. Uspelo pa nam je izpeljati 
tekmo za ETRO 33 iz Črnuč, in 
sicer 1. marca v Kranjski Gori.
Smučarsko sezono smo imeli 
namen zaključiti s smučanjem 
na smučišču Turracher, ki pa 
ga zaradi slabih snežnih razmer 
nismo izvedli.
V letošnji sezoni smo kupili soft 
shell jakne za člane društva, ki 
so prispevali po 20 evrov, ostali 
znesek pa so poravnali sponzor-
ji in društvo.

Plan za leto 2008/09
Nakup ure za merjenje časa;
piknik ob občinskem prazniku;
jesenski piknik s tekmovanjem 
(oktober);

sejem rabljene opreme (no-
vember);
organizacija smučarskih izletov 
(december–marec);
organizacija in izvedba prven-
stva za občane Mengša (fe-
bruar);
organizacija in izvedba sindikal-
nih tekem (februar, marec);
nakup navijalcev za mreže;
nabava trakov in novih oznak za 
start in cilj.
Društvo vodi Upravni odbor: 
predsednik Iztok Maver, tajni-
ca Rika Binter, blagajničarka 
Majda Marolt ter člana: Bojana 
Burnik in Bojan Burnik.
Nadzorni odbor sestavljajo: Vida 
Burnik, Igor Zobavnik in Rajko 
Polak, Disciplinsko komisijo pa: 
Primož Burnik, Igor Verbič in 
Jože Muc.
V letu 2007/08 je bilo vpisanih 
49 članov, od tega 7 otrok. 
Člani društva se sestajamo 
praviloma (ko traja sezona) vsak 
četrtek, ob 19. uri, v naši dru-
štveni sobi nad knjižnico.

»A že kar začnemo?«

»Uf, kaj smo našli …«

»Pa smo jih naložili …«
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ČISTILNA AKCIJA

V času od 5.–12. aprila 2008 je bila v Občini Mengeš izve-
dena splošna čistilna akcija, ki se je po sklepu na skupnem 
sestanku, 9. marca, organizirala preko delujočih društev v 
Občini Mengeš. 
V soboto, 19. aprila, je bila ob 8. uri organizirana skupna čistilna 
akcija na Drnovem. Organizirali so jo Občina Mengeš, Občina 
Komenda in LD Mengeš. V akciji spomladanskega čiščenja je 
sodelovalo 48 članov društev iz obeh občin. V pomoč so nam 
bili traktoristi podjetja Agroemone d. d., ki so nabrane – pobrane 
smeti direktno odvažali v Publicus d.o.o. Koordinatorja sta bila 
Vido Koritnik iz Občine Komenda in Jože Vahtar iz Občine Men-
geš, operativno pa sta delovno akcijo vodila Janez Gregorec iz LD 
Mengeš in podpredsednik TD Mengeš, Franc Zabret.
Na deponijo v Publicus je bilo v dveinpolurni akciji odpeljanih 
10.440 kg smeti (stehtano).

POROČILO O SPOMLADANSKI ČISTILNI AKCIJI 2008 

SODELUJOČI
Društvo: Št. članov na akciji Število 

opravljenih ur
Količina zbranih 
smeti/m3

1. SSK Mengeš 6 57 1,5
2. PGD Loka 10 52 3,0
3. Partizan – teniška sekcija 17 54 3,0
4. PD Janez Trdina in Vigred 30 65 3,0

5. KDFJ in NHK 4 4 1,0
6. Svoboda MPZ 8 20 1,0
7. Taborniki DTRUP 60 480 5,0
8. Lista za Mengeš in njen razvoj ter Vaški odbor Dobeno 12 60 3,0
9. Kolesarsko društvo 16 32 6,0
10. Karitas 7 21 2,5
11. PGD Topole in ŠD Topole 19 62,5 2,5
12. Partizan – Balinarska sekcija 25 175 12,0
13. LD Mengeš 8 25 2,5
14. SDS 5
15. PGD Mengeš 35 117 6,0
16. Čebelarsko društvo 24
17. OŠ Mengeš Več manjših akcij po razredih v okolici šole
18. Turistično društvo 16 27 1,0
19 Društvo upokojencev Mengeš 3 6 0,25
20 Šahovsko društvo 2 8 4

Po končani delovni akciji je bil ob 12. uri v organizaciji LD Mengeš 
in Občine Mengeš zaključek z malico pri Lovski koči v Mengšu. 
Povabljeni so bili tudi vsi udeleženci prejšnjih spomladanskih 
čistilnih akcij.
Zgoraj zapisani podatki so zbrani od vseh, ki so na občino oddali 
poročilo, lahko pa se nadejamo, da so svoj delež poleg zapisanih 
in imenovanih prispevali še drugi. Mnogi prisotni so člani več dru-
štev. Upamo, da bodo te čistilne akcije vzpodbudile našo zavest 
do okolja in začele izločati »nepridiprave« in jih kaznovati za njihovo 
nasilje nad okoljem. Tu stavimo predvsem na mlade, Osnovno šolo, 
vzgojitelje in na vsakega posameznika.
Upamo, da se nam bo na skupnih akcijah pri urejanju okolja in 
spomladanski čistilni akciji v letu 2009 priključilo še več občanov, 
čisto okolje pa naj nam ostaja vsakodnevna skrb.

Jože Vahtar

Spoštovani! V PGD Loka pri Mengšu smo ob branju članka 
»Spomladanska čistilna akcija«, na strani 7 v zadnji številki 
Mengšana, glasilu Občine Mengeš, april 2008/leto XV (av-
tor g. Franc Zabret), o občinski čistilni akciji na Drnovem, 
ki je bila v soboto, 19. 4. 2008, opazili, da poročanje ni 
bilo dosledno skladno z dejstvi, predvsem o sodelovanju 
posameznih društev na čistilni akciji. 
Med navajanjem posameznih društev, ki so sodelovala na čistilni 
akciji, je omenjeni avtor članka izpustil naše društvo, kljub temu, 
da smo sodelovali na akciji in o sodelovanju na čistilnih akcijah 
poročali skladno z dogovorom s sestanka predstavnikov društev 

POPRAVEK ČLANKA O SPOMLADANSKI ČISTILNI AKCIJI NA DRNOVEM 
Mengšan, april 2008

v mesecu marcu 2008. Omenjena poročila so bila poslana v 
dogovorjenem roku na elektronski naslov podžupana Občine 
Mengeš, g. Jožeta Vahtarja. 
Kot prizadeto društvo in skladno s pravico do popravka, ki ga 
prizadetemu daje zakon o medijih, vas naprošamo, da storjeno 
napako popravite v naslednji številki Mengšana – meseca maja 
2008 – in poročate o sodelovanju društev na spomladanski 
čistilni akciji korektno ter skladno z dejstvi na terenu.
Lep pozdrav in NA POMOČ!                    

PGD Loka pri Mengšu



Mengšan - maj 200814

GOSPODARSTVO

V torek, 6. maja, je bil v Mengšu odprt 
prvi pooblaščeni servis osebnih vozil 
Mercedes-Benz v Sloveniji, ki ni pove-
zan z maloprodajno mrežo podjetja 
Autocommerce d.o.o.  Otvoritev sta v 
družaben in sproščen dogodek spreme-
nili Živa Vadnov in Rebeka Dremelj.
Podjetje Trendy bo s svojo bogato ponudbo 
in kvalitetnimi storitvami ponovno presene-
tilo svoje stranke. Začeli so z ekskluzivnim 
zastopstvom za podjetje Brabus GmbH 
(www.brabus.com), o katerem smo v 
Mengšanu že pisali in ob otvoritvi salona so 
ponosno povedali, da so v tem času pre-
delali kar nekaj vozil, najpogosteje razreda 

Prodajno-servisni salon vozil Mer-
cedes-Benz v Obrtno industrijski 
coni Mengeš ob Gorenjski cesti v 
našo občino vsakodnevno privablja 
vedno več lastnikov teh prestižnih 
osebnih in lahkih tovornih vozil iz cele 
Slovenije in vseh sosednjih držav, ki 
prepričajo z vrhunsko usposobljenimi 
zaposlenimi in osebnim pristopom.
Podjetje Trendy ima svoje korenine v 
tekstilni dejavnosti. Dvajset let že zelo 
uspešno kreirajo, izdelujejo in prodajajo 
oblačila pod svojo blagovno znamko 
Sexes. Njihova vizija in želja po tem, da 
bi postavili sodoben in prijazen prodajno-
servisni salon najprestižnejše blagovne 
znamke, se je pričela uresničevati leta 
2001, ko so se odločili, da bodo salon 
izgraditi v naši občini. Na fantastični loka-
ciji s prekrasnim pogledom na Kamniške 

Alpe so na 2.000 m2 površine postavili 
moderno opremljen prodajni salon z 
najsodobnejšo mehanično delavnico, 
prodajalno nadomestnih delov za vozila 
Mercedez-Benz, avtopralnico in prija-
znim dnevnim barom. 
Odlikuje jih najsodobnejša servisna 
oprema, so edini salon v Sloveniji, ki 
zadošča visokim standardom Daimler 
Chrysler AG, so pa tudi edini uradnih 
zastopnik podjetja Brabus GmbH v 
Sloveniji.
Skladno z sloganom »Predani odlično-
sti« celotna ekipa osemnajstih vrhunsko 
usposobljenih zaposlenih zagotavlja 
brezhibno in zanesljivo skrb nad vozili 
Mercedes-Benz. V bližnji prihodnosti 
bodo vzpostavili tudi avtokleparsko 
delavnico. 

Katarina Karlovšek

URADNA OTVORITEV NOVEGA POOBLAŠČENEGA 
SERVISA OSEBNIH VOZIL MERCEDES-BENZ

A, B, C, CLS, ML in S. Zaposlujejo izjemne 
sodelavce, ki se kontinuirano izobražujejo, 
tako da lahko svojim strankam ponudijo 
najboljše storitve – predvsem tistim, ki 
želijo bolj individualno vozilo ali pa si želijo 
le povečanje moči motorja.
V torek, 6. maja, so predstavili nov poslovni 
dosežek – prvi pooblaščeni servis oseb-
nih vozil Mercedes-Benz v Sloveniji, ki ni 
povezan z maloprodajno mrežo podjetja 
Avtocommerce, ki je bil vsa ta leta sinonim 
za prodajo vozil te blagovne znamke. Ekipa, 
ki je kvalitetna in strokovna, je vložila veliko 
truda, da je pridobila ta naslov in je tudi s 
ponosom sodelovala pri otvoritvi novega 

prodajnega salona za osebna vozila. V salo-
nu bodo vedno imeli na razpolago aktualne 
modele vozil in testna vozila. Poleg osebnih 
vozil Mercedes-Benz se bo za stranke 
vedno našlo tudi kakšno vozilo BRABUS. 
Razpolagajo s predelanim vozilom znamke 
C320CDI, ki je optično v celoti narejen v 
stilu BRABUS–a, poleg tega pa ima tudi 
povečano zmogljivost motorja.
Vse, ki si želijo zgolj sprostitve, pa vabijo 
na vrhunsko kavico v dnevni bar z letnim 
vrtom in prečudovitim pogledom na Kamni-
ško–Savinjske alpe. Ob otvoritvi jim želimo 
veliko uspeha tudi v Mengšanu, podrobno 
predstavitev podjetja in salona pa bomo 
pripravili v eni izmed naslednjih številk.

T. Ž. 

Rajko Šesto, generalni direktor 
podjetja Trendy in župan Franc Jerič

ŽUPAN NA OGLEDU MERCEDESOVEGA CENTRA V MENGŠU
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PREBIVALCI OBČINE MENGEŠ ZA OHRANITEV VIRA ALPSKE VODE IZ KRVAVCA
Civilna pobuda za ohranitev polnjenja vo-
dohrama prebivalcev naše občine z vodo 
iz Kamniških planin ponovno obvešča, da 
je v teku pristopanje občank in občanov 
k zahtevi za razpis izraza njihove zahteve 
o ohranitvi oskrbe z pitno vodo iz planin. 
Pričakovano je bilo, da nas bodo občinski 
svetniki in uprava s pomočjo javnih opo-
zoril opozorili na potek in način pristopa 
k izraženemu. Tudi to, da se prebivalci v 
čimvečjem številu udeležijo tako zahteve 
za referendumski izraz kakor tudi samega 
referenduma. Občinska uprava tozadevno 
žal ni storila ničesar.
V življenju se vsepovsod srečujemo z pou-
darjanjem izhodišča medsebojnih odnosov v 
demokratično strukturirani družbi. Toda kakor, 
da je naša občina pri tem izjema. Do sedaj ni 
bilo zaslediti lahko berljivega vendar strokovno 
podkrepljenega poveda, kaj je želela občina 
pridobiti z opustitvijo alpskega vira pitne vode 
in s prehodom na črpanje v ravnini, saj je 
nesporno znano in strokovno podprto, da je 

morebitna onesnaženja v planinah mogoče 
že s sedanjimi družbenimi normativi v celoti 
odpraviti in se tozadevno tudi zavarovati. 
Kako pa je to mogoče, v tako široko razve-
janjem poteku podtalnice, ravninskega vira 
pitne vode, pa vedo samo nepoučeni. Naši 
že zakopani odpadki predstavljajo metastaze 
v organizmu narave, v katerem se nabira pitna 
voda. Resnično je, da metastaza ni vedno 
konec nečesa. Kdaj in kako se bo razbohotila, 
pa povzročijo dejanja okoliških dogajanj. Zato 
poučeni za odgovor na vprašanje kdaj, samo 
zavijejo oči navzgor. 
Več kakor mesec dni je človek lahko brez hra-
ne. Toda koliko brez vode? Zato gre zameriti 
našim pooblaščencem, da se o tako pomemb-
nih odločitvah spreminjanja izhodišča oskrbe 
ne pogovorijo široko z občani. Vrednosti in 
pomena oskrbe z vodo ne moremo enačiti z 
nobeno drugo investicijsko oskrbo. Preživeli 
bi brez cest, telovadnice in drugega udobja. 
Tudi soglasja o njihovi potrebi so lahko mnogo 
ožja. Toda brez vode ni življenja. 

Ko nekateri, drugače misleči in pristaši opu-
stitve planinske vode, govorijo o občasno 
onesnaženem vodnem viru, povedo zapaže-
no. Toda nikoli ne dodajo, da je vir mogoče 
sanirati v kratkem času, s kontrolo spošto-
vanja predpisov za planinske objekte pa tudi 
preprečiti v bodočnosti. Žal v tej smeri ni bilo 
zaslediti nikakršnih ukrepov naše občine. O 
tem se  ne govori!
Torej, občanke in občani. Zavest pomemb-
nosti oskrbe z vodo, brez potencialnega 
onesnaženja zaradi že zakopanih kemijskih 
odpadkov, naj vas napoti izraziti vaše soglasje. 
S podpisom pobude za razpis referenduma 
o ohranitvi tudi bodoče neproblematične 
oskrbe z vodo. Pravkar so nas seznanili, da 
so domžalski občini pomrle čebele zaradi 
posledice kemijske zaščite pridelkov. Škro-
pljene na ravnici predlagane oskrbe z vodo! 
Za zgoraj predlagan podpis v Upravni enoti 
Domžale, dodatna utemeljitev in vzpodbuda 
pristopa.

Aleksander Markovčič

Župnija sv. Mihaela se pripravlja na novo 
mašo Tineta Skoka. Novomašnik je prija-
zno napisal nekaj besed o sebi in veselem 
dogodku, ki je pred nami.
Prihajam iz malega Mengša, iz družine s pe-
timi otroki. Pot me v bogoslovno semenišče 
ni vodila naravnost iz srednje šole, ampak 
sem po njej šolanje nadaljeval na Fakulteti 
za elektrotehniko. Tam sem šele ob koncu 
študija globoko v sebi jasno zaslišal Božji klic, 
naj stopim na pot duhovništva. Že v obdobju 
pred klicem pa sem si rad vzel čas za duhovno 
rast v mladinski skupini, na raznih srečanjih 
in duhovnih vajah. Kasneje sem Božjo bližino 
še posebej doživljal kot prostovoljec pri delu s 
slepimi, kot »civilni vojak« pri strežbi ostarelim 
ter na delovnih taborih za pomoč pri povojni 
obnovi Bosne v okviru Karitas. Pri vsem tem 
se mi je potrjevala odločitev za duhovništvo.
Vzporedno mi je bil tihi, vendar veliki zgled 
pokojni župnik Matej Zevnik (po dolgi in 
težki borbi z rakom je umrl v noči po mojem 
diakonskem posvečenju, 29. oktobra 2007). 
Spremljal me je 16 let; vem, da predvsem z 
molitvijo in žrtvijo. Iz tega spoznavam moč 
molitve, ki se dopolnjuje z zgledom vdanega 
prenašanja bolezni, trdne vere ter zaupanja v 
Božje varstvo. Zapustil mi je tudi izkušnjo mla-
de in sveže Cerkve. To sem sicer že doživel 
na duhovnih vajah in ob srečanju skupnostjo 
bratov iz Taizéja. Predvsem pa zadnja leta isto 
doživljam tudi v domači župniji, ko kot bogo-

POZDRAV IZ ŽUPNIJE
Srečanje bolnikov in invalidov bo v 
nedeljo, 1. junija 2008, ob 10. uri. 
Prisrčno vabljeni!

slovec in zdaj kot diakon prihajam domov ob 
praznikih in počitnicah.
Lani, 28. oktobra, me je nadškof Alojz Uran v 
domači cerkvi posvetil v diakona, sedaj pa se 
še s štirimi sošolci pripravljamo na mašniško 
posvečenje, ki bo v nedeljo, 29. junija 2008, 
ob 16. uri v ljubljanski stolnici. Teden kasneje, 
v nedeljo, 6. julija, pa bo ob 10. uri v župnijski 
cerkvi Sv. Mihaela slovesnost nove maše. 
Nova maša je tako osebni kot tudi župnijski 
praznik in praznik za ves kraj, zato vas vse 
vabim, da te lepe trenutke preživimo skupaj.
Župniku Janezu Avseniku in vsem, ki že 

sedaj kakorkoli pomagate pri pripravah in po 
svojih močeh pri tem sodelujete, se iz srca 
zahvaljujem. Hvaležen sem vam za ves čas, 
vse molitve, žrtve, dobre misli in želje, ki jih v 
ta namen naklanjate. 
Boglonaj za vse.

Tine Skok

Novomašnik Tine med narodnimi nošami po slovesnosti diakonskega posveče-
nja. Fotografija: Peter Škrlep

NOVA MAŠA TINETA SKOKA
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ALI JE MOGOČE?
Že od začetka jeseni se Mengšani, stal-
ni ali naključni sprehajalci, rekreativci in 
učenci na poti v šolo z mešanimi občutki 
oziramo na novo stanje ob grajski stavbi 
na Prešernovi cesti: namesto urejene 
sprehajalne poti – groba blokada z vi-
soko zamreženo ograjo ter neprijaznim 
napisom, opremljenim z grozečo kame-
ro. Gre za jasno in povsem nedvoumno 
sporočilo, da sprehajalne poti enostav-
no ni več! Pa ne samo sprehajalne – ta 
pot je dolga leta predstavljala tudi del 
tako imenovane varne poti za učence na 
poti v šolo in iz nje, materam z vozički, 
sprehajalcem ter starejšim ljudem pa 
zaradi vse bolj neprijaznih, prometno 
zasičenih in za pešce nevarnih cest in 
ulic do vrtca, šole, pokopališča, trgovin 
in pošte. Ne samo desetletja, stoletje in 
več je potekala pot mimo gradu in po 
drevoredu.

Univerza v Ljubljani, Akademija za glasbo in
Javni sklad Republike Slovenije za kulturne dejavnosti, 

Območna izpostava Domžale

DIPLOMSKI KONCERT
Urška Urbanija

PETJE

mentorica: prof. Alenka Dernač Bunta
umetniški sodelavec: Ivan Vombergar

četrtek, 12. junija 2008, ob 20. uri,
Kulturni dom Franca Bernika Domžale

Program: Purcell, Bach, Kozina, Schumann, Wolf, 
Rahmaninov, Mozart, Massenet, Puccini

Vabljeni! Vstopnine ne bo!

je ob meji s sosednjo parcelo. Da površine 
poti ne potrebuje niti za druge namene, je 
jasno, ker na njej ni ničesar novega, kar 
se vidi s slike. Da je pot legalna, dokazuje 
turistična karta; uporabljeno je bilo gradivo 
Geodetskega zavoda Slovenije, ki je stro-
kovno gradivo. Pot je vrisana in ima celo 
ime: Pot talcev. V imenu vseh, ki prepovedi 
uporabe poti ne morejo kar tako sprejeti, 
sprašujem lastnika: Kateri so razlogi za za-
poro poti? Na kakšni pravni podlagi ukinja 
pravico do uporabe poti, ki je nesporna? Ali 
lahko zanika, da je pot vrisana? Ali naj mu 
dostavimo nekaj strani podpisov in izjav, ki 
bi mu povedali, da nas ne zanima lastništvo, 
ampak da želimo le uporabljati pot, do česar 
imamo pravico?!
Sprašujem tudi župana Občine Mengeš, g. 
Franca Jeriča: Kakšno stališče ima občina 
in on osebno do tega primera? Kaj je doslej 
občina storila, da bi zaščitila interese in 
pravice svojih občanov in da se omogoči 
uporaba varne poti po drevoredu mimo 
obeh gradov? Tako imenovano varno pot je 
namreč potrdil Svet za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu, ki je občinski organ, 
pristojen za prometno varnost!
In na koncu še grenkoben občutek. Ali ti je 
res dovoljeno vse, če si »grajski«? Lastni-
štvo samo po sebi še ne predstavlja poseb-
ne kvalitete, še ni žlahtnost. Navsezadnje je 
treba živeti med ljudmi v 21. stoletju.

Branko Lipar

Tako pravijo najstarejši ljudje, ki živijo v bliži-
ni, npr. Vida Koželj: »Moji starši in že njihovi 
predniki so uporabljali to pot. Graščak je 
ni nikoli prepovedal ali omejeval. Včasih 
pot ni bila speljana ob grajskem dvorišču 
kot zadnje čase, ampak je potekala kar po 
sredini dvorišča, mimo gradu v drevored. 
Graščakov to ni nič motilo. Ne vem, kaj moti 
sedanjega lastnika.«
Res, kaj ga moti? Pot je (bila) speljana ob 
robu parcele, torej ne more biti moteča. 
Ne potrebuje je za gradbene namene, saj 
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KOLUMNA, OBČINSKI SVET

ZAKAJ PRVEGA MAJA 
NE BOM IMEL MAČKA?
Svojo peto kolumno pišem, kjer v poletnih cunjah sedim 
na stolu, za mizo, pred računalnikom, saj je zunaj že kar 
prijetno toplo. Zraven dopolnjujem še zadnjo seminar-
sko nalogo v tem študijskem letu oziroma če sem bolj 
natančen, zadnjo sploh. Moram rečt, da je to kar fajn 
občutek, čeprav mi nikakor ne bi bilo težko še malo 
študenta špilat. Valda, kaj pa je lepšega za kot živel na 
račun staršev in države ter se »praskat po riti« in (kao) 
študirat! Jah, prav bed se počutim, ker bo tega (pre)
kmalu konec. Ampak (!) po drugi strani pa bom končno 
začel delat in tako v prihodnjih letih brez slabe vesti 
praznoval 1. maj. To mi deli!
Prvi maj naj bi bil v svoji 120-letni zgodovini praznik dela, 
s katerim se praznuje pridobitev delavskih pravic, kot npr. 
8-urni delavnik. Je eden redkih praznikov (edini?), ki je nastal 
spontano, ob protestu ljudi zaradi nevzdržnih razmer, brez 
kakršnekoli religiozne podlage, pa vendarle se podobno 
kot božič ali velika noč vedno težje otepa pritiska kapitala, 
biznisa. Zadnjič sem namreč bral novinarsko poročilo o »pra-
znovanju« prvega maja na ljubljanskem Rožniku. Moram rečt, 
da moj vtis o tamkajšnjem dogajanju ni bil nič kaj delavsko 
prvomajski. Pivo, pleskavice, čevapčiči in ostale dobrote z 
žara ter glasbeno dogajanje so na Rožnik privabile pisano 
druščino obiskovalcev, le tistih, ki jim je praznik namenjen, 
je bilo bore malo. Hja, nekako razumljivo, saj niso bile cene 
nič kaj delavske. Prisoten folk je potem tekom večera in noči 
pil hmelj (najbrž tudi kaj drugega), se basal s hrano, poslušal 
žaganje na odru ter se oh in sploh zabaval. Govorniki na 
odru, med drugim tudi predsednik sindikalistov, so imeli bolj 
malo poslušalcev, kres je pa tudi kaj kmalu ugasnil. Torej 
je bilo bistvo dogajanja skladno z vaškimi veselicami, ki so 
ponavadi razlog več za nažgat se ga ter mastno zaslužiti – s 
strani gostincev seveda. Na prvega maja dan se je potem na 
Rožniku zbralo dosti manj ljudi kot dan prej. Smola. Kaj je 
torej poanta praznika, če se na predvečer le-tega zbere več 
ljudi kot na sam praznik. Zakaj bi sploh praznovali praznik, če 
je sam sebi namen. Itak je brez veze kaj praznujemo, važno 
da ni treba it delat. Seveda bi stvar težko posplošil, saj sem 
prepričan, da kdo praznuje prvi maj in druge praznike s srcem 
in dušo. Zadeva je podobna kot pri božiču in veliki noči, kjer 
določenemu deležu ljudi (upam si trditi, da večini) dol visi, 
kaj ta dva praznika sploh pomenita. Važno, da smo doma, 
da ni treba delat in da seveda žremo, pijemo ter po možnosti 
dobimo še kakšno darilo. Jupi!!!! 
Pa da se na koncu vrnem na začetek. Ne, ne bom brez slabe 
vesti praznoval prvega maja na kakšnem delavskem mitingu, 
ne bom se ga nažrl s hrano in alkoholom dan prej! Brez slabe 
vesti si bom zvečer pogledal kakšen levičarsko usmerjen film 
in šel pred enajsto spat. Naslednje jutro bom zgodaj vstal, ves 
dan brez slabe vesti počival za naslednji delovni dan ter bil v 
mislih hvaležen prednikom, ki so se borili za 8-urni delavnik. 
Evo, to je to. Aja, pa imejte se radi tudi v juniju. Pis!      

Urban Ropotar  

POROČILO S 17. SEJE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
MENGEŠ
Tokratna seja je potekala v četrtek, 15. maja. Na dnevnem 
redu je bilo tokrat deset točk, za njihovo obravnavo pa so 
svetnice in svetniki porabili dve uri časa. 
Potrditvi dnevnega reda in sprejetju zapisnika 16. seje je sledila 
obravnava in sprejetje sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) »Kanalizacija po Prešernovi cesti, 
Glavnem trgu in delu Šolske ulice ter kanalizacija po naselju To-
pole«. Nato so člani Občinskega sveta (OS) potrdili Program opre-
mljanja stavbnih zemljišč za območje Občine Mengeš (predlog za 
2. obravnavo) ter Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč 
in merilih za odmero komunalnega prispevka na območju Občine 
Mengeš, ki sta ga predstavila Klemen Strmšnik iz OIKOS d. o. o. 
ter Robert Špenko iz Občinske uprave. Odlok se je sprejel zaradi 
poenotenja izračunavanja komunalnega prispevka v Sloveniji. V 
naslednji točki je Božidar Fekonja, komandir Policijske postaje 
Domžale, članom OS posredoval poročilo o delu Policijske posta-
je Domžale na območju Občine Mengeš. Pod točko 5 sta Irena 
Gričar, direktorica JZ Dom počitek Mengeš, ter Marija Kos, direk-
torica Občinske uprave, predstavili predlog nove cene za pomoč 
družini na domu, ki je nastala zaradi povečanja ekonomske cene 
in zaradi relativnega zmanjšanja subvencij Zavoda za zaposlovanje 
oskrbovalke. Predlagano ceno je OS sprejel. Marko Fatur, direktor 
JKP Prodnik, je pod točko 6 podal obrazložitev o spremembi inve-
sticijskega programa za razširitev in sanacijo obstoječe deponije 
Dob ter ureditve Centra za ravnanje z odpadki, s čimer bi bilo 
mogoče odpadke na deponiji Dob odlagati do 15. 7. 2009, ko 
se mora odlagališče v skladu z operativnim programom  zapreti. 
Investicijski program so svetnice in svetniki sprejeli ter v naslednji 
točki potrdili pričetek izvajanja javne gospodarske službe zbiranja, 
odvoza in predelave organskih odpadkov s 1. 6. 2008. Pod točko 8 
je Marija Kos iz Občinske uprave predstavila Odlok o spremembah 
odloka o ustanovitvi vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ Mengeš, 
s katerim se spremeni sestava Sveta zavoda, kar je OS tudi sprejel. 
V predzadnji točki so člani OS, po obrazložitvi Andreja Urbanca iz 
Občinske uprave,  sprejeli Odlok o razveljavitvi odloka o prispevku 
za priklop na vodovodno in kanalizacijsko omrežje. V zaključku 
seje so sledili še pobude in vprašanja svetnic in svetnikov, ki si jih 
lahko, kot ponavadi, preberete v glasilu Mengšan.           

Urban Ropotar

VABLJENI NA 18. SEJO 
OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE MENGEŠ
ki bo v četrtek, 

19. junija 2008, ob 18.00 uri, 
v sejni sobi – poročni dvorani 

Občine Mengeš.

Vabljeni!
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Pobuda g. Matjaža Lobode 
(posredoval Vaški odbor 
Loka)

Ureditev prometa skozi 
Loko
V zadnjem času se skozi Loko, 
posebno ob jutranjih konicah, 
odvija gost promet. To je tudi 
čas, ko so naši šolarji na poti v 
šolo in žal ugotavljamo, da loški 
otroci nimajo nikakršnih pogo-
jev  varne poti do šole. 
Vaški odbor predlaga, da bi se 
na delu cestišča skozi Loko 
uredil enosmerni promet. Za 
enosmerni promet vaški odbor 
predlaga del Gasilske ceste, in 
sicer od »Polakovih ulic« do 
križišča pri gasilskem domu – 
smer vožnje proti Mengšu.
Pristojne službe na občini pro-
simo za proučitev in možnost 
realizacije našega predloga.
V kolikor bi bil naš predlog 
sprejet, so se člani VO skupaj z 
predstavniki občine pripravljeni 
pogovoriti z prizadetimi vaščani, 
ki živijo ob trasi predlagane eno-
smerne ureditve prometa. 

Promet preko kamnitega 
mosta:
Promet s kamioni preko kamni-
tega mostu se je, kljub znaku 
o največji dovoljeni »tonaži« 
kamionov,  v zadnjem obdobju 
močno povečal. Od občinske 
uprave smo prejeli odgovor, da 
se bo most lahko zaprl za tovor-
ni promet, ko bo obnovljena in 
asfaltirana cesta mimo cerkve.
Vaški odbor predlaga, da se na 
obeh straneh mostu postavijo 
novi opozorilni znaki, in sicer:
zmanjšanje tonaže na 3 tone;
opozorilne table – most v 
slabem stanju, dovoljeno za 
osebna vozila in kombije.

Predlogi za ekološke otoke
Predlogi za postavitev ekoloških 
otokov v Loki - ekološki otok 
na igrišču naj ostane – vendar 
je potrebno opozoriti, da je 
potrebno kontejnerje večkrat 
prazniti in skrbeti za red in čisto-
čo na ekološkem otoku

POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA SVETA
Predlogi za nove ekološke 
otoke:
na Testenovi nasproti Urbanca 
poleg električnega droga – ali 
parc. št. 792 oz. parc. št. 791 
– ta bi se lahko uredil, ko se 
bo saniral zadnji del Testenove 
ulice proti Trzinu;
pri prvem mostu v Loki – prime-
ren prostor na makadamskem 
zemljišču ob Pšati (čez most na 
levi strani) – parc.št. 184; 
prostor nasproti Likarja (Pot 
na Dobeno) – kanal – parc.
št. 247/1, lastnik je Sklad 
kmetijskih zemljišč in gozdov 
Republike Slovenije. 

Razno
Nasad pri kamnitem mostu – 
spomladi je potrebno poleg 
letnega nasada primernega 
cvetja temeljito urediti ostalo 
zelenje, ki je nasajeno (obstriči, 
oblikovati). Potrebno je odstra-
niti mivko, ki jo je na nasad 
nanesla visoka Pšata in sedaj 
na tem mestu raste trava itd.
Prepleskati je potrebno železno 
ograjo na prvem mostu (pri 
Testenu).
Na gmajni od Bunčiča do La-
goje je potrebno pogledati 
cestišče in sanirati udarne 
jame, v katerih se ob deževju 
nabira voda. Isti problem je 
tudi na Gasilski cesti 44, pri 
Lobodovih.
Prosimo, da Občina posreduje 
pismo Kmetijskemu centru 
Loka, da naj pri prevozu slame 
uporabljajo tudi mreže za pre-
kritje le-te. Ob prevozu slame 
ta leti s traktorskih prikolic po 
cesti in ob dežju se zaradi sla-
me mašijo cestni odtoki.
Ležeče ovire – prouči naj se 
možnost, da bi se obstoječe 
ležeče ovire nadomestile z 
asfaltnimi (podobno kot proti 
Pošti Mengeš, Na Muljavi, …). 
Glede na promet, ki se zadnje 
čase odvija skozi Loko, bi bilo 
potrebno proučiti možnost še 
o dodatni namestitvi kakšne 
ležeče ovire na Gasilski cesti, 
Poti na Dobeno, Na gmajni in 
na Testenovi ulici. 

Vaški odbor prosi za nabavo 
otroškega igrala v vrednosti 
175,00 € iz proračunske po-
stavke za vzdrževanje otroških 
igrišč (Predračun).
Sredstva v višini 1.650 €, ki 
so namenjena za delovanje 
Vaškega odbora v letu 2008, 
namenjamo PGD Loka. Osta-
nek 20 € pa bo vaški odbor 
porabil za nabavo pisarniškega 
materiala.

Pobude g. Boga Ropotarja
1. Občina naj prouči možnost, 
ki ji jo daje nov Zakon o graditvi 
objektov v delu, ki se nanaša 
na obnovo oziroma vzdrževa-
nje zapuščenih stavb v Občini 
Mengeš.
2. Preveri naj se, ali so vsto-
pne table na območje Občine 
Mengeš primerne, saj menim, 
da zapis Mangspurg ne sodi na 
to mesto.
3. Občina Mengeš naj pridobi 
uradno pojasnilo, ali bo obvozni-
ca narejena s podhodi ali ne.

Vprašanja g. Tomaža Šte-
beta
1. Ustreznost in veljavnost 
pogodbe o upravljanju kr-
vavškega vodooskrbnega 
sistema - le za leto 2007!?
Pogodba, podpisovana v letih 
2006 in 2007 določa veljav-
nost do konca leta 2007. Kaj 
od pogodbenih določil je bilo 
realizirano? Kakšna so pravno 
lastniška razmerja po koncu 
veljavnosti pogodbe? Ali so 
urejena upravljalska razmerja 
(nerazdelnega) krvavškega vo-
dooskrbnega sistema v skladu 
s predpisi in s katerimi? Zakaj 
medobčinski sistem upravlja več 
upravljalcev in ali so bili izbrani 
na javnih razpisih?

Odgovor: 
Na seji Občinskega sveta Ob-
čine Mengeš v mesecu juniju 
2008 bo obravnava problema-
tika oskrbe s pitno vodo na ob-
močju občine Mengeš, kjer bo 
podan odgovor na postavljena 
vprašanja.

2. Poročanje (in cenzura !?) 
v Mengšanu
Urednica se je tokrat odloči-
la, da ne objavi nič v zvezi s 
formalnim predlogom, da svet 
občine razpravlja o smiselnosti 
podhodov in drugih spremljajo-
čih ukrepov v interesu občine 
Mengeš ob izgradnji obvozni-
ce. V skladu s takim pristopom 
(cenzuro!?) ni objavila vabila o 
pogovoru o tem. Gospod Ro-
potar, poročevalec s sej sveta, 
pa je izpustil dejstvo, da je bilo 
predlagano gradivo za svet. 
Lahko bi to korektno omenil, 
kljub temu da ni bil prisoten. 
Župan pa se je na točki, ko 
se je potrebno izjasniti oprijel 
mehanizma obtoževanj in stra-
šenja, da bi s tem, še enkrat, 
preprečili oz. onemogočili 
izgradnjo obvoznice. Čemu tak 
strah pred preprosto razpravo 
in tehtanjem, na primer ali sta 
podhoda v ineteresu občine 
in če sta, da se poiščejo mo-
žnosti za njuno izvedbo. Gre 
tudi za druge smiselne hkratne 
izvedbe.
Prispevek z naslovom »KR-
VAVŠKI BISER - V 2, 3 TI-
SOČLETJU, .. ŠE VEDNO ZA 
MENGŠANE !?« je nedopustno 
pomensko spremenila v »KR-
VAVŠKI BISER ZA MENGŠA-
NE?«. Skrajšala ga je na manj 
kot polovico strani in uporabila 
droben tisk. In se samovoljno 
odločila, da ga bo objavljala 
v nadaljevanjih. Hkrati pa ni 
uspela niti z besedico omeniti 
(informitati !?) bralcev o začetku 
zbiranja podpisov za referen-
dum za ohranitev alpske vode iz 
Krvavca za občino Mengeš.
Prosim za navedbo kakšna je 
uredniška politika, kdo jo kon-
cipira in kdo potrjuje?

Občina Mengeš

Rok 
za oddajo prispevkov 

za naslednjo številko je 
petek, 13. junija 2008, 

do 12. ure.
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POROČILO POLICIJSKE 
POSTAJE DOMŽALE
Komandir Policijske postaje Domžale, Božidar Fekonja, 
je podal poročilo o delovanju Policijske postaje v Občini 
Mengeš. Občino Mengeš je označil kot občino, v kateri 
je, glede na sosednje občine, manj kaznivih dejanj, van-
dalizma in drugih kršitev. V območju policijske postaje 
spada skupaj z Lukovico v varnejše območje, medtem ko 
je v Domžalah in Trzinu bistveno več kršitev in kaznivih 
dejanj. 
V zadnjem letu so bili v Občini Mengeš na pobudo župana 
prisotni več. Ugotavljajo, da so to opazili tudi ljudje. Ponovno 
je pozval Občinski svet, naj ustanovi Sosvet za varnost, ki 
je sestavljen iz različnih institucij v občini, da bi te delovale 
enotneje. Vse svetnike je tudi povabil, naj pozovejo občane, 
da uporabljajo brezplačno številko za prijave, ki je povsem 
anonimna – 080 12 00. Posebej takrat, kadar v svoji bližini 
vidijo kaj sumljivega. 
V zadnjem obdobju so s pridobitvijo novega laboratorija in 
posredovanih prijav uspešno rešili marsikatero kršitev oziroma 
kaznivo dejavnje. Prav tako je laboratorij v veliko pomoč pri 
odkrivanju strilcev kaznivih dejanj, ki so se zgodila v preteklih 
letih. Tako so uspešno rešili več kaznivih dejanj iz leta 2006. 
Ponovno je opozoril, da je Občina Mengeš v primerjavi s sose-
dnjimi občinami varna občina in da skupaj z vodjem okoliša zelo 
dobro sodelujejo, tako z Občino Mengeš kot z občani. Želel 
bi si, da bi se pogosteje oglasili in posredovali svoje probleme 
in pomisleke. »Ne glede na to, da imamo status represivnega 
organa, smo pripravljeni in usposobljeni tudi za pomoč.« 
Svetniki so zastavili nekaj vprašanj:
Prometna ureditev Topol:  Komandir je opozoril, da bo za 
končno dovoljenje potrebno tudi soglasje Policije in če bodo 
že danes obveščeni o nepravilnosti, bodo skladno s tem lažje 
ukrepali. 
Distribucija mamil: Komandir je opozoril, da po njihovih infor-
macijah ne gre za občane Občine Mengeš, ampak zgolj za 
prepodajo mamil tujim osebam oziroma osebam, ki jih prevze-
majo na dogovorjenih/znanih lokacijah. Tudi na tem področju 
so zelo aktivni in je tega v občini vse manj.
Povezano s pirotehničnimi sredstvi, ki jih posamezniki v blo-
kovskih naseljih uporabljajo izven dovoljenih ur: Komandir je 
pojasnil, naj občani naredijo prijavo in prav gotovo se bodo 
odzvali. Problem pa je, ker so te osebe večinoma mladoletne 
in jih ne morejo kaznovati, ampak podajo prijavo k sodniku za 
prekrške, ki izreče ukrep. Nov zakon je preprečil tudi kazno-
vanje staršev, tako da lahko policaj starše zgolj ustno opozori. 
V primeru, da je kršitelj javnega miru odrasla oseba, pa lahko 
prejme kazen tudi preko 1200 evrov. 
Povezano s prijetimi tatovi avtomobilov, in sicer kako dolgo 
bodo še priprti: Komandir je pojsanil, da policija kot institucija 
nima dostopa do teh podatkov.
Povezanih s kadrovsko zasedbo policijske postaje: V prete-
klem letu so bili kadrovsko slabše zapolnjeni, danes pa imajo 
zapolnjena vsa mesta.  Na Policijski postaji Domžale je skupaj 
z administrativno službo zaposlenih 62 ljudi. Seveda pa bi si 
želeli, da bi jih lahko zaposlili še več.
Svetniki so se komandirju zahvalili za obisk in izčrpno poro-
čilo. 

Tina Železnik 

Matej Hribar je absolvent 
Fakultete za organizacijske 
vede v Kranju. S politiko se 
je začel dejavno ukvarjati 
leta 2006. Leta 2007 je že 
ustanovil podmladek Nove 
Slovenije v Mengšu in po-
stal njen predsednik. Aprila 
2008 je postal predsednik 
Nove Slovenije v Mengšu. V 
intervjuju se bova pogovar-
jala o njegovi dosedanji poti 
in političnih načrtih.

Gospod Hribar, večina ljudi 
vaše starosti se o politiki 
nerada pogovarja, niti je ne 
spremlja, vi pa ste jo spre-
mljali takorekoč ves čas in 
se kmalu tudi dejavno vklju-
čili vanjo. Kako to? 
Za politiko me je navdušil sedaj 
že pokojni ded, Janez Hribar. 
Navdušil me je z mirnostjo in 
poznavanjem političnih ozadij. 
Njegovi odliki sta bili poštenost 
in iskrenost, ki sta danes med 
politiki žal le izjema. Vendar na 
tem temelji dober politik. Zdi 
se mi, da se ljudje moje staro-
sti premalo zavedajo, da lahko 
le na tem področju naredijo 
kaj ključnega in spremenijo, 
kar jih moti. Politika se tiče 
celotne okolice – šolstva, go-
spodarstva, socialnega varstva 
itd. V Občini Mengeš je veliko 
področij, za katere bi lahko 
skrbeli mladi in perspektivni. 
Prednost pri mladih vidim v 
izobrazbi in zagnanosti, ki bi 
jo lahko iz računalniškega in 
televizijskega sveta igric pre-
nesli v resnični svet. S tem bi 
pomagali družbenemu sistemu 
in naredili nekaj za lastno ži-
vljenjsko rast.

Kako ste ustanovili pod-
mladek Mlade Slovenije 
v Mengšu? Kako je prišlo 
do te zamisli in kdo vam je 
pomagal?
Pobuda je prišla iz OO Mlade 

INTERVJU 
Z NOVIM PREDSEDNIKOM 
OO NOVE SLOVENIJE MENGEŠ

Slovenije Kamnik. Kamničani, 
ki so me navdušili z dejav-
no politiko, so pomagali pri 
ustanavljanju podmladka v 
Mengšu.

Povejte nam kaj o Mladi 
Sloveniji. Kdo in kako lahko 
postane član Mlade Slove-
nije? 
V Mladi Sloveniji se prepletata 
politika in zabava. Že samo 
ime nam veliko pove. Mlada 
pomeni priprava na zrelost, 
predčasno učenje za zrelo 
politiko in iskanje, na kate-
rem področju se posameznik 
najbolje izkaže. V podmladku 
spremljaš politiko tako, kakor 
sam želiš. S tem dobiš pri-
merno politično mesto tudi v 
stranki – tako na občinski kot 
na državni ravni. Član lahko 
postane vsak, ki dopolni 15 
let  in sprejme statut Mlade 
Slovenije.
 
Boste v nadaljevanju prepu-
stili predsedniško mesto OO 
Mlade Slovenije Mengeš?
V prihodnje bo sklican izredni 
občinski zbor, kjer se bo pod-
mladek odločal o svojem no-
vem vodstvu in nadaljnji poti. 

(nadaljevanje v naslednji 
številki)

Z Matejem Hribarjem se je 
pogovarjala Maja Majdič.
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Občinski obor LDS Mengeš je obiskala predsednica Liberalne 
demokracije Slovenije 

KATARINA KRESAL V MENGŠU
Katarina Kresal, predsednica Liberalne demokracije Slovenije, se je 
v okviru udeležbe na aprilski okrogli mizi v Harmoniji Mengeš skupaj 
s podpredsednico stranke, Zdenko Cerar, srečala tudi z vodstvom 
OO LDS Mengeš. 
Predsednik OO LDS Mengeš Peter Gubanc ji je predstavil organiziranost in 
delovanje Občinskega odbora ter najpomembnejše programske točke, za 
katere se LDS v Mengšu zavzema. Katarina Kresal je predstavila pogled na 
trenutno razmerje sil v politiki in članom pojasnila držo Liberalne demokracije 
Slovenije, ki je konstruktivna in ne izrablja medijsko všečnih potez za prido-
bivanje podpore državljanov in državljank. Pojasnila je tudi, da raziskave na 
terenu v posameznih volilnih okrajih kažejo veliko podporo politiki, ki jo vodi 
Liberalna demokracija Slovenije  in da je njena prepoznavnost ter všečnost 
veliko višja, kot je to zaznati v nacionalnih raziskavah. Poudarila je pomen 
lokalnih odborov, ki stranki zagotavljajo njeno delovanje in sodelujejo pri 
obravnavah programskih izhodišč ter sprejemanju programa stranke. 
Vodstvo Mengeške LDS je še posebno zanimalo, kako se bo stranka lotila 
prenove zdravstvenega varstva, ki za državljane predstavlja najpomemb-
nejše področje njihovega življenja. Prisotni so menili, da kljub dobremu 
zdravstvenemu sistemu ljudje čutijo razkorak med pravno ureditvijo in vsa-
kodnevno prakso. Razlogi so v odsotnosti strategije razvoja tega področja 
in plana razvoja zdravstvenega varstva. Problem predstavlja predvsem divja 
privatizacija, nestimulativno financiranje izvajalcev, zastarela zakonodaja 
in neustrezen menedžment. Zato so potrebne korenite spremembe, med 
katerimi je potrebno izpostaviti medresorsko sodelovanje, usmeritev v 
preventivo, nadgradnjo sistema socialnega in zdravstvenega zavarovanja 
ter racionalizacijo  zdravstvene službe. LDS sicer zasebnim sredstvom daje 
pomembno vlogo in meni, da jih je potrebno zagotoviti v enaki višini kot 
do sedaj, poleg tega pa je potrebno regulirati samoplačniško dejavnost v 
javnih zavodih in pri koncesionarjih. Prostovoljna zdravstvena zavarovanja 
morajo postati nadgradnja obveznega zdravstvenega zavarovanja, ob tem 
pa tudi pravno urejena. Nasploh pa Katarina Kresal pri pripravi strankar-
skega programa daje velik pomen pravni urejenosti vseh področij delovanja 
države. Povedala je, da program Liberalne demokracije sloni na pravni 
državi, človekovih pravicah in svoboščinah, razvoju zdravega gospodarstva 
ter sociali in zdravstvu. 
Del pogovora je bil namenjen tudi operativnim pripravam na državnozbor-
ske volitve, ki bodo septembra letos. Tako strankina centrala kot občinski 
odbor se že pripravljata na volilno kampanjo in tudi na tem področju so bile 
izmenjane potrebne informacije. 
Predsednica je na zaključku razgovora izrazila zadovoljstvo nad delom 
OO LDS Mengeš ter predsedniku Petru Gubancu čestitala za izvolitev na 
funkcijo predsednika Pokrajinskega odbora LDS.

LDS Mengeš

Drage občanke in občani, 
ob »Trdinovem dnevu«, občinskemu 
prazniku Občine Mengeš, Vam želimo  
nadaljevanje trajnostnega razvoja za vse 
v občini, tako na področju infrastrukture, 
družbenih in društvenih dejavnosti ter gospodarstva. V OO 
LDS Mengeš bomo nadaljevali s povezovalno in strpno po-
litiko ter tako še naprej prispevali k razvoju naše občine. 

Peter Gubanc, predsednik OO LDS Mengeš 

KRVAVŠKI BISER ZA MENGŠANE? 
(nadaljevanje iz prejšnje številke)

4. Občina Mengeš takoj naroči izdelavo DIIP, ki vključuje Občino Mengeš 
s 30 odstotki solastništva na krvavškem vodooskrbnem sistemu na osnovi 
izdelanega DIIP brez Občine Mengeš (Hidroinženiring, december 2007 
ali novejši). Izdelan mora biti najkasneje do konca marca 2008.
5. Občinski svet Občine Mengeš na seji marca 2008 ponovno presodi 
o lastništvu ter partnerskem in enakopravnem sodelovanju pri realizaciji 
projekta »Povečanje zmogljivosti vodooskrbnega sistema Krvavec« in pri 
kandidiranju za sofinanciranje EU in RS.
6. Občina Mengeš mora od upravljalcev vodooskrbnih in okoljskih siste-
mov ter inšpekcij zahtevati uveljavljanje zakonitega delovanja ter spošto-
vanja predpisov na vodozbirnih, vodovarstvenih in vplivnih območjih.
Navedeni (nesprejeti) sklepi so pravzaprav dejanja, ki logično sledijo, 
če odgovorno in partnersko razumemo (so)lastništvo. Proti četrtemu in 
šestemu sklepu je kar petnajst svetnic in svetnikov glasovalo proti. Morda 
bomo kdaj seznanjeni z razlogi in ozadji za tako ravnanje in glasovanje. 
Potrebujemo jih za spoznanje, kje je nesporazum oziroma v čem je naše 
napačno razmišljanje. Izdelava dokumenta identifikacije investicijskega 
projekta (DIIP), ki bi enakovredno solastniško vključeval Občino Mengeš, bi 
bil prava osnova za (ponovno) presojo o sodelovanju pri realizaciji projekta 
obnove oziroma povečanja zmogljivosti vodooskrbnega sistema Krvavec 
in pri kandidiranju za sofinanciranje iz sredstev EU in Republike Slovenije. 
V Civilni iniciativi tega razumevanja odgovornega in partnerskega ravnanja 
enostavno ne razumemo in še teže sprejemamo. Ne le človeško preprosto 
»bi pil, pa ne plačal«, še manj formalno pravno. Obeta se nepotreben, 
morda zanimiv zaplet oziroma razplet. Stvar je zelo resna, ker lahko celoten 
projekt zastane ali celo »pade v vodo«.
Resen komentar in razumno delovanje nas vse skupaj še čaka. Več na 
www.tomazstebe.sds.si.
Da je bil z devetimi glasovi proti zavrnjen sedmi sklep, je razumljivo. In 
zaradi tega tudi ne bo posebne škode, če že sedaj Občina Mengeš 
zahteva navedeno v sklepu.
S predlaganjem in izglasovanjem spodaj navedenega sklepa pa smo župa-
nu podaljšali neizpolnjen rok iz treh na skoraj pet mesecev. Strategija bo 
morala sedaj upoštevati vsa dogajanja po (nestrateških!?), (ne)odgovornih 
in (ne)partnerskih odločitvah.
7. Najkasneje do konca marca 2008 mora župan realizirati sklep sveta 
Občine Mengeš, sprejet na izredni seji 6. novembra 2007: »Župana in 
Občinsko upravo Občine Mengeš se zadolži, da najkasneje v treh mese-
cih pripravi za Občinski svet generalno strategijo oskrbe z vodo Občine 
Mengeš za naslednja desetletja«.

Voda je kri narave: v vseh živih celicah je vode okoli 70 odstotkov, brez 
nje ni rasti rastlin in drugih živih bitij, ne metabolizmov in ne bolezni. Nihče 
se ne more odpovedati vodi, ne kmet in ne tehnik, noben otrok in odrasel 
človek. Zato potrebujemo neoporečno pitno vodo, ki jo 57 odstotkov 
črpamo iz podtalnice, 40,4 odstotokov iz površinskih izvirov podzemne 
vode, iz tekočih voda in umetnih bogatitev pa se črpa in kondicionira 2,6 
odstotkov pitne vode (2005). Toda od prvih petih let tega desetletja so 
bila štiri sušna in le eno vodnato, pretok v rekah se je zmanjšal za okoli 
40 odstotkov in zato se zaloge podtalnice sploh niso normalno obnavljale. 
Leta 2005 so bili vodni viri javnih vodovodov za 37 odstotkov manjši kot 
deset let prej, tako v Jadranskem kot v Donavskem povodju. 
Vir: STROKOVNI VIDIKI GOSPODARJENJA Z VODO IN UPRAVLJANJA 
Z VODAMI, dr. Avguštin Lah
Posledice podnebnih sprememb za vodne vire in vodooskrbo v Slove-
niji
Upadanje količine padavin poleti bo imelo za posledice več suš z ne-
gativnimi učinki na dostopnost vodnih virov. Pričakujemo lahko daljša 
sušna obdobja ter krajša in krajevno razporejena obdobja intenzivnih 
padavin. Posledično se bodo spremenili časovni in geografski poplavni 
vzorci, upadli bodo srednji nizki pretoki vodotokov, prav tako pa lahko 
pričakujemo tudi težave s preskrbo z vodo zaradi padca nivoja podtalnice 
oziroma črpanja zalog podtalne vode pod obstoječi spodnji nivo. Zaradi 
dviga morske gladine bodo poplavno ogrožena vsa obalna mesta: Koper, 
Izola, Portorož, Piran in soline.
(v celoti na spletu)
Vir: Vplivi podnebnih sprememb na vodne vire in vodooskrbo v Sloveniji, 
Lučka Kajfež-Bogataj, Univerza v Ljubljani in IPCC Ženeva

mag. Tomaž Štebe
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Komisija se je sestala 8. 5. 2008. Njeno delo je potekalo v 
skladu s Pravilnikom o sprejemu otrok in plačevanju oskrb-
nine, Zakonom o vrtcih in Zakonom o splošnem upravnem 
postopku. Predsedujoči komisije je Miha Sitar.
Poročilo o oddanih vlogah in prostih mestih sta podali ga. Pugelj 
in ravnateljica Vrtca Mengeš. Do 30. 4. 2007 je prispelo 162 
prošenj. Staršem vseh 162 vpisanih otrok je bila poslana anketa, 
ki so jo morali vrniti v prvi polovici marca 2008, v kateri smo jih 
prosili, naj nam posredujejo potrebo po varstvu in izpolnitev novih 
podatkov, če so obstajali (nov naslov, zaposlitev staršev, želja 
po potrebi varstva v naslednjem letu). Obveščeni so bili tudi, da 
bomo vlogo izbrisali iz evidence prošenj, v kolikor anketa ne bo 
vrnjena. Vrnjenih ni bilo 22 anket iz Občine Mengeš, zato so bili 
brisani iz evidence vpisanih otrok. Obravnavalo se je 140 vlog: 95 
vlagateljev iz Občine Mengeš in 45 vlagateljev iz ostalih občin. 

Za šolsko leto 2008/2009 lahko sprejmemo 70 otrok
V enoto Sonček sprejmemo 34 otrok, v enoto Gobica 36 otrok 
 – vsi so z bivališčem v Občini Mengeš.
Otroci so sprejeti po prioriteti, glede na število točk, ki jih prosilec 
dobi na osnovi  kriterijev Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec in 
plačevanju oskrbnine. V primeru, da ima več prosilcev enako 
število točk, vpliva na sprejem datum vpisa otroka v vrtec.

Nesprejeti otroci iz Občine Mengeš
Starost 1 leto – letnik 2007 – 19 otrok, letnik 2008 – 1 otrok 
(skupaj 20 otrok) in premladi za sprejem – v skladu z 20. čle-
nom Zakona o vrtcih, ki pravi, da »vrtec lahko sprejme otroka, ko 
dopolni starost enega leta oziroma ko je dopolnil starost najmanj 
11 mesecev« in 3. člena Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec 
Mengeš (»sprejemamo otroke od enajstega meseca dalje«). 

Otroke starosti 2 leti (letnik 2006) smo sprejeli vse.
Starost 3 leta (letnik 2005)  – nesprejetih je 7 otrok.
Otroke starosti 4 leta (letnik 2004) smo sprejeli vse.
Starost 5 let (letnik 2003) – nesprejet je 1 otrok.

Skupaj je bilo zavrnjenih 28 otrok iz Občine Mengeš.

Za šolsko letu leto 2008/09 smo skupine organizirali optimalno 
v skladu s prostorskimi pogoji, v vsaki skupini sta 2 otroka več, 
kot je predpisan normativ   (ta se v skladu z zakonodajo lahko 
zviša za 2 otroka na zahtevo lokalne skupnosti). Tako imamo 
v oddelkih od 1–3 leta namesto 12,14 otrok,  v skupinah 3–4  
namesto 17, 19 otrok, v skupinah od 4–5 in 5–6 je namesto 
22, 24 otrok. 
Že v letu 2006 smo v vrtcu v sodelovanju z Občino Mengeš 
pričeli z iskanjem možnosti za pridobivanje dodatnih zmogljivosti. 
S 1. 9. 2007 smo  ob prizadevanjih in sodelovanju vrtca, Občine 
Mengeš ter OŠ Mengeš, odprli dva nova oddelka v Osnovni 
Šoli Mengeš, vendar to še vedno ne pokriva potreb po varstvu 
predšolskih otrok v Mengšu. 

Z Občino Mengeš vrtec dobro sodeluje. Na enem od zadnjih 
srečanj z županom smo se pogovarjali, da se ob novogradnjah 
in načrtovanju novih objektov v prihodnje predvidi tudi potrebne 
kapacitete za vrtec.

Uprava Vrtca Mengeš

POROČILO KOMISIJE ZA SPREJEM 
OTROK V VRTEC MENGEŠ

ZAKLJUČEK PRAVLJIČNIH URIC
Tudi letos so bili otroci, ki so od oktobra 2007 do maja 2008 
obiskovali Pravljične urice v Knjižnici Mengeš, povabljeni na 
zaključno prireditev v matično knjižnico v Domžalah. 
V svet pravljic in domišljije jih je tokrat popeljala pripovedovalka 
ljudskih zgodb, Anja Štefan, ki piše tudi pesmi in pravljice za otroke 
ter raziskuje slovensko pripovedno izročilo. Štefanova poskuša 
pri ustvarjanju za otroke doseči, da bi njena dela prinašala neko 
smiselno vsebino in da bi bila povedana v jasnem in izčiščenem 
jeziku, motijo jo namreč pretvarjanje, osladnost in puhlost, ki jih 
je v »modernih« knjigah za otroke kar precej. 
Svojih načel se je držala tudi tokrat. »Male ljubitelje pravljic« je 
pritegnila s preprostim jezikom, ljudskimi izročili, ugankami in 
pesmicami. Navdušila pa ni samo otrok, ampak tudi starše, ki so 
jih spremljali. Lahko bi torej rekli, da smo skupaj preživeli lepo 
pravljično popoldne.
Vsi, ki bi ob pravljicah želeli doživeti še več in ste stari od 3 do 
6 let, ste vabljeni na Pravljične urice spet oktobra. Morda celo v 
novi pravljični sobi …

Anja
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TABORNIŠKE NOVICE
Končno je prišla pomlad in z njo tudi lepo in sončno vreme, 
ki nam bo prišlo še zelo prav, saj pri tabornikih organiziramo 
kar nekaj zanimivih akcij. 
Na pomlad smo se pripravili že prejšni mesec, saj smo organizirali 
čistilno akcijo za starejše člane. Zbrali smo se na aprilsko soboto 
zgodaj zjutraj in delali vse do poznega popoldneva. Delalo je več 
kot 15 parov rok in rezultati so bili vidni. Ženski del ekipe je po-
spravil našo hiško, fantje pa so poskrbeli za drva in za lepši izgled 
naše okolice. Postavili so tudi ograje na stopniščih, kar pa ni bilo 
lahko delo. Dan je bil prekratek, zato bomo v tretji majski soboti 
dokončali, kar nam tisto soboto ni uspelo. 
Zadnji vikend v mesecu ljubezni pa bo namenjen propagandnemu 
taboru. V soboto in nedeljo so vabljeni vsi taborniki in tisti, ki bi radi 
v dveh dneh videli, kako poteka tabor. Program bo zelo pester, 
vseboval bo taborniške veščine in vragolije tako da nikomur ne 
bo dolgčas. 
Prvo soboto v juniju bomo organizirali golažijado, ki se je lahko 
udeleži kdorkoli. Ekipe se bodo med seboj pomerile v kuhanju 
golaža, komisije bodo ocenile končne izdelke, zmagovalci pa 
pobrali nagrade. Rdeča nit golažijade bo seveda druženje s prijatelji 
in znanci ob dobri hrani in pijači. 
Starejši člani našega rodu so se udeležili bičiklete, ki se odvija 
vsako leto v mesecu maju na slovenski obali. Tja smo poslali dve 
moški ekipi, ki sta se v soboto pomerili v orientaciji, kolesarjenju in 

Škisova tržnica se je letos odvijala že 
enajstič zapored in ponovno predramila 
in premamila nepregledno množico.  
Na tržnici se je ves dan in zvečer na-
bralo skoraj 15.000 mladih in  večno 
mladih po srcu. Vreme nam je bilo letos 
brezpogojno naklonjeno, kar je bilo po 
nekaj letih dežja na tržični dan in po 
letošnjem aprilskem aprilu, že nujno! In 
bilo je super!
Podnevi se je na letnem telovadišču Ilirija v 
Ljubljani s svojimi gurmanskimi specialite-
tami in značilnostmi svojega kraja oziroma 
okoliša predstavilo 55 študentskih klubov 
iz vse Slovenije. Rdeča nit letošnjih pred-
stavitev je bila inovativnost. Tako smo lahko 

igrah ter domov prinesli dve diplomi. Tudi letos so se zelo zabavali, 
kot tudi že prejšnja leta, saj je udeležba na tej prireditvi za naš rod 
postala tradicionalna. 
V naslednji številki Mengšana vam sporočim, kako se je odvijalo 
tekmovanje v kuhanju golaža in kako bomo preživeli propagandni 
tabor. Vse pa bo objavljeno tudi v naši omarici, tako da se v toplem 
pomladanskem večeru le sprehodite mimo Kulturnega doma in 
pokukajte v omarico, saj je pri nas vedno kaj novega – tako za 
starejše kot mlajše. 
Z naravo k boljšemu človeku!

 propagandistka Teja

Škisova tržnica 

S PALAČINKAMI NAD ŠTUDENTERAJ
znotraj šestih regijskih otočkov na prizorišču 
videli marsikaj. Podeljenih je bilo nekaj na-
grad, med njimi na primer nagrada za najbolj 
umetniško stojnico, najbolj sproščujočo 
stojnico ... 
Primorska regija se je med vsemi izkazala 
za najinovativnejšo. Že drugo leto zapored 
je bila med ostalimi regijskimi otočki prisotna 
tudi evropska vasica s študenti, ki so letos 
na izmenjavi v Sloveniji. Športne aktivnosti, 
družabne igre in vsesplošno veselje so 
pestrile dnevno dogajanje, zvečer pa so v 
ospredje stopili bendi in Dj-i. Dva odra sta 
pokrivala zadostno paleto glasbenih okusov 
in vsak je lahko užival. In tudi je! Vse do 
zgodnjih jutranjih ur, ko so zaveli še zadnji 

takt in še dolgo odmevajoči glasovi množice. 
Študenteraj je prišel na svoj račun! 
Za super zabavo je poskrbel tudi naš Štu-
dentski klub Domžale. Med dnevnim delom 
se je naš »štantek« nahajal v notranjski regiji. 
Blesteli smo v peki palačink, sladkali vse, kar 
je prihajalo na pot in gasili žejo z domžalskim 
pivom Adam Ravbar. Od začetka do konca 
je bil naš »štantek« polno obiskan, zato smo 
pridno delali, se smejali in se imeli super! 
Naše dobro razpoloženje se je nadaljevalo 
tudi zvečer, ko smo pospravili šotor in »štan-
tek«, ko smo se tudi sami zlili z množico in 
preostali večer preživeli ob kozarcu piva in 
super taktih pod elektronskim odrom. 
Poglejte fotografije in se sami prepričajte! 
Drugo leto nas pridite pogledat in bodite tudi 
vi del te velike družine! Se vidimo!

Ana Strnad, ŠKD
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V tem šolskem letu je po večletnem premoru zopet začela delo-
vati otroška folklorna skupina OŠ Mengeš. Željo po ponovnem 
delovanju sta izrazila Edo Reven in Zoran Jagodič, ki sta najbolj 
»zagnana« člana odrasle folklorne skupine. Navdušena nad idejo 
sta bila tudi ravnatelj OŠ Mengeš, Milan Burkeljca, ter nekdanja 
izredno prizadevna mentorica, gospa Štefka Mlakar. 
Po daljšem razmisleku sem se le opogumila in se odločila, da se v zahtev-
ni in lepi vlogi mentorice preizkusim tudi sama. Prvi nastop smo načrtovali 
v mesecu februarju, ob praznovanju kulturnega praznika. Uspelo nam je, 
da smo zaplesali v čisto novih kostumih (nošah), ki jih je zelo domiselno 
in natančno sešila gospa Sabina Loboda. Sledilo je še nekaj nastopov 
v Mengšu, 8. maja pa smo se udeležili težko pričakovanega nastopa 
na državni reviji ljudskih pesmi, plesov in običajev v Rogaški Slatini. Za 
sodelovanje na tej reviji smo se skrbno pripravili in se polni pričakovanj 
odpeljali proti Rogaški. Imeli smo priložnost videti  folklorne skupine iz 
vse Slovenije ter si pod strokovnim vodstvom mladih turističnih vodičev 
ogledati Rogaško Slatino. Največje doživetje za nas pa je bil seveda naš 
nastop, ki nam je odlično uspel. To je seveda moje mnenje, saj so se 
naši mladi folklorniki resnično potrudili. Pa ne le na nastopu. Ves dan 
so bili pridni ter v ponos šoli in Mengšu. Veselo prepevanje v avtobusu 
nazaj grede pa tudi ni motilo prijaznega voznika, gospoda Izidorja. V 
Mengeš smo se vrnili polni lepih vtisov, dobre volje in odločeni, da 
bomo plesali še naprej. Posebna nagrada za naše delo, ki je kot pika 
na i, pa je srebrno priznanje, ki smo ga prejeli za naš nastop. Seveda 
je to lep uspeh, pa vendar mislim, da je še pomembnejše zadovoljstvo 
vseh nas, ki smo bili tam in potrditev, da delamo prav.
Za podporo in pomoč pri delovanju otroške folklorne skupine se najlep-
še zahvaljujem našemu odličnemu godcu Martinu Stoparju, gospodu 
ravnatelju in staršem mladih plesalcev.

 mentorica Lidija Ropotar

V nedeljo, 20. aprila, so se v župnijski cerkvi Sv. Martina 
v Dobu na reviji otroških in mladinskih zborov domžalske 
dekanije zbrali zbori iz sedmih župnij. Vsi sodelujoči radi 
razdajajo svoje talente – tudi  pevske – v čast Bogu in v 
svoje veselje. Led je z svojim nastopom prebil otroški pevski 
zbor Ihanski Zvončki. Potem je šlo vsem veliko lažje. Slišali 
smo še otroški pevski zbor Sončni žarek  župnije Domžale, 
Zvonček in Strune župnije Vir, Angelčke iz župnije Mengeš, 
Zvonček iz župnije Moravče ter otroški zbor župnije Jarše 
in Brdo. Čast mladinskih zborov so, z malce nenavadnim 
imenom za mladinski zbor, reševali Zmaji iz Moravč. 
Ob zaključku so vsi zbori pod vodstvom Primoža Leskovca 
zapeli še dve pesmi. Spodbudne besede za delo v priho-
dnosti je mladim namenil dekanijski animator za glasbo, 
župnik Jože Tomšič, že na začetku revije pa jim je dobro-
došlico zaželel tudi domači župnik Slavko Judež. 
Za pogostitev ob zaključku se  zahvaljujemo domačim 
gospodinjam in donatorjem. 

DJD

LASTOVKE SO PREPEVALE V TRZINU
Otroški pevski zbor Lastovke, ki že tretje leto združuje mlade Ločane 
od sedmega do petnajstega leta, ki so željni petja, je med prazničnimi 
dnevi nastopil pri sosedih, v Trzinu, in sicer v okrnjeni zasedbi, saj je 
veliko otrok s starši odšlo na prvomajske počitnice. Zaradi bolezni je 
bila odsotna tudi Barbara Justin kot mentorski vodja zbora. Fantje in 
dekleta so kljub temu pogumno in samozavestno odpeli svoj repertoar 
pod taktirko pevke in kitaristke Maruše Loboda. Za izvajanje ljudskih 
in umetnih pesmi so bili nagrajeni z lepim aplavzom obiskovalcev 
Florjanovega sejma.

 Jože Brojan

OTROŠKA FOLKLORNA SKUPINA OŠ MENGEŠ V ROGAŠKI SLATINI
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Za zaključek prvega dela sezone se bomo 
godbeniki od 27.–29. junija mudili v Sarajevu 
in Bjelašnici. Mislim, da bomo s pojavo in igra-
njem napravili pravo »štimungo« in dostojno 
predstavili Mengeš in Slovenijo.
Od 12.–14. julija bomo ob francoskem državnem 
prazniku igrali v Avidnonou in Monpellieru. Ker že 
poznamo njihov način praznovanj, vemo, kako se 
je potrebno pripraviti za tako gostovanje.
V aprilu in maju smo bili godbeniki res aktivni. 
Takoj po prevzemu dirigentske palice je bil nov 
kapelnik, Dimitrij Lederer, pred velikim izzivom. 
Posneli smo dve skladbi za Alpski večer, ki sta uvr-
ščeni na skupno zgoščenko s te prireditve, ki jo 
lahko dobite pri godbi. Igrali pa smo tudi v Trzinu, 
Metliki na Vinski vigredi in v Lučah (Grosuplje).
Že sedaj vas vabimo na tradicionalni Novo-
letni koncert, ki bo 26. 12. 2008, ob 19. uri, 
v Kulturnem domu v Mengšu. Nastopili bodo 
tudi gostje – ansambel Štajerskih 7. 
Tokrat v malo bolj zabavnem tonu. 

Lado Kosec

SAMOSTOJNA RAZSTAVA AVTORJA 
MIRA KOLENKA
V današnji poplavi dogodkov, namenjenih 
marketingu, je lepo doživeti nekaj, kar ti 
poboža dušo. Brez predhodne reklame se 
je takšen spontan večer zgodil v Kulturnem 
domu Mengeš. 
11. marca  je Likovno društvo Mengeš 
pripravilo otvoritev samostojne likovne raz-
stave Mira Kolenka, predsednika našega 
društva. Predstavil se je z avtorskimi deli 
s področja risbe in grafike, abstraktnega 
in klasičnega slikarstva ter s kiparskimi ek-
sponati. Čeprav smo si vse Mirove stvaritve 
ogledali  poprej, so nas posebno navdušili 
kipi Fetore, Ribe in Poslanca, ki so izdelani 
iz železa. Tovrstno tehniko lažje obvladujejo 
moške roke, ker gre za uporabo varilnih 
aparatov in posebnih orodij. Kipi so izdelani 
v delavnici ključavničarskega mojstra, Vinka 
Vahtarja. 
Vsi omenjeni kipi in večji del grafik so bili 
razstavljeni tudi na tematskih razstavah 
Zlate palete Slovenije. Za del razstavljenih 
stvaritev je Miro prejel večje število priznanj 
in certifikatov kakovosti.
Mag. Boge Dimovski je v oceni zapisal, da 
so motivi Mirovih del večplastno strukturno 
zanimivi, ker eksperimentira z miselnimi 
likovnimi elementi in vsebinami naravnih 
motivov, kar izzove bujno domišljijo pri av-

torju smem kot tudi pri gledalcu. Ob kipih 
in grafikah se je avtor predstavil z lepim 
številom slik, ki vabijo pogled zaradi motivi-
ke in barvitosti. Predvsem zanimive so slike 
z mestnimi motivi, drevesa in ostali prikazi 
narave ter manjše število aktov.

RAZSTAVA ZLATE PALETE 2008 
(RISBA IN GRAFIKA)
28. marca je v prostorih Galerije Laterna in 
Pastoralnega centra v Črnomlju razstavljalo 
šestnajst likovnih društev iz Slovenije, kate-

rih člani so se po izboru strokovne komisije 
uvrstili na razstavo. Predsednik ZLDS, mag. 
Ljubo Zidar, je zapisal, da je vsako leto več 
udeležencev za razstavo risbe in grafike, kar 
kaže na kvaliteto in razumevanje likovnega 
ustvarjanja. 
Na razstavo so se iz Likovnega društva 
Mengeš uvrstili štirje avtorji, ki so za svoja 
dela prejeli tri priznanja in en certifikat 
kakovosti.
Nagrajeni avtorji so:
MILICA TOMŠIČ, za delo »Na Mihaelovem 
sejmu« (lavirana risba) – priznanje
ANA PAVLA KRAMAR, za delo »Jadrnica 
v popravilu«(lavirana risba) – certifikat 
kakovosti
BARBARA RABIČ, za delo »Artičoke«(suha 
igla) – priznanje
VLADO FEJZIČ, za delo »Kranjski 
lajnar«(suha igla) – priznanje
 

MEŽANOVI DNEVI – PTUJ 2008 
Med ostalimi slovenskimi slikarji in kiparji so 
bila za razstavo izbrana tudi dela nekaterih 
avtorjev iz našega društva. Razstava bo 
na ogled v Miheličevi galeriji na Ptuju, od 
15. maja do 8. junija 2008. Tematika je 
povezana s kritičnim odnosom na današnja 
dogajanja v družbi na splošno. Če vas zani-
ma, si razstavo oglejte.

Barbara Rabič

POMLADNA DOGAJANJA V LIKOVNEM DRUŠTVU MENGEŠ

MENGEŠKA GODBA V JUNIJU IN JULIJU V BOSNO IN FRANCIJO
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MENGŠANI NA 
MUSIKANTENSTADLU
Ko smo še kratkohlačniki in kratkohlač-
nice skupaj z našimi starši, babicami 
in dedki spremljali Musikantenstadl, 
si nismo niti v sanjah predstavljali, da 
bomo enkrat tudi mi plesali na njihovem 
odru. Čas prinese svoje, pridne roke in 
noge tudi, in tako se je zgodilo tudi nam 
– folklornikom Svobode Mengeš.
Skupaj z ansamblom Alpski kvintet smo 
bili povabljeni v Celovec na snemanje-
oddaje Musikantenstadl. Njihova želja je 
bila, da naj bi plesalo od osem do deset 
parov. A to ni kar tako. Res so se naše 
vrste v letošnji sezoni kar dobro okrepile, 
a  dekleta še vedno mnogo raje plešejo kot 
fantje. Ko gre za tako število parov, se nam 
ponavadi zatakne pri močnejšem spolu.
Eden zida, drugi je mladi očka, tretji na 
službenem potovanju. Tokrat se nam je 
izšlo. Ko smo uredili s številko, so prišle 
nove naloge. Prestaviti smo morali v šesto 
prestavo, ne samo v peto. Čakale so nas 
vaje in urediti je bilo treba noše.  
Skozi Ljubeljski predor smo se podali 
kar šestkrat. Zakaj? Trikrat tja in trikrat (v 
zgodnjih jutranjih urah) nazaj. Imeli smo 
redko priložnost, da smo videli, kako dobro 
organizirana reč je tale glasbeni kozolec. 
Kar tri dni se je dogajalo; prvi dan vaje s 
kamermani, drugi dan odprta generalka 
za občinstvo in tretji dan oddaja v živo.
In kako je s tremo pred tolikšno množico 
ljudi, se boste vprašali. Že res, da nasto-
pati pred preko 4.000 gledalcev v živo in 
še veliko več doma pred ekrani, ni mačji 
kašelj. Ampak do sobote, ko je šla oddaja 
v živo, je trema kar skopnela. Ostala je le 
dobra volja, te je bilo vsak dan več in to se 
je dobro čutilo tudi na odru.  Alpski kvintet je 
»zažigal« z muziko, mi pa s plesom. Skupaj 
smo bili najboljši par. 
Hvala Musikantenstadlu in Alpskemu kvin-
tetu za povabilo. Bilo je nepozabno!

Meta Derlink, 
foto: Arhiv Alpskega kvinteta

MePZ Svoboda Mengeš napoveduje 

LETNI KONCERT 
V petek, 13. junija 2008, 
ob 20. uri, v gradu Jable. 

Pripravili smo prijeten program za vse ljubitelje zborovskega petja, 
zato prisrčno vabljeni.

Mešani pevski zbor Svoboda Mengeš se 
vsako leto udeleži območnega srečanja 
odraslih pevskih zborov. Letos je bil 1. 
koncert 48. srečanja v Kulturnem domu 
v Grobljah v petek, 28. marca.
Organizatorji koncerta, v evropskem letu 
medkulturnega dialoga, so bili: Javni sklad 
R SLO za kulturne dejavnosti-območna 
izpostava Domžale in Kulturno društvo 
Groblje.
Dvorana je bila skoraj premajhna za vse 
zveste obiskovalce in ljubitelje zborovske-
ga petja, ki so vse nastopajoče nagradili 
s prisrčnim ploskanjem. Sodelovalo je 11 
pevskih zborov.
Na zadnjem – častnem mestu, smo se  pev-
ci in zborovodka MePZ Svoboda Mengeš,  
polni dvorani predstavili v novi, usklajeni, 
črno-beli zunanji podobi. 
Za sproščen začetek, smo po izboru naše 
zborovodke Nane Weber, zapeli živahno 
dalmatinsko ljudsko Farandine moj, nadalje-
vali s čustveno slovensko ljudsko, Venci veili 
in nastop zaključili s pravoslavno liturgijo 
Otče naš, Petra Iljiča Čajkovskega. 
Veseli smo bili pohval strokovnega spre-
mljevalca, gospoda Mitja R. Gobca, ki je 
ocenil, da je bil naš letošnji nastop uspe-
šnejši od lanskega, da ima zbor dobre in 
zvočne soprane, da smo pri dveh skladbah 

popolnoma obdržali intonacijo (eno smo 
zvišali za četrt tona). Zbor ima, po njegovem 
mnenju, vse možnosti da še napreduje. 
Hvaležni pa smo tudi za strokovno kritiko, 
saj nam bo v pomoč pri delu v prihodnje – 
popraviti moramo dikcijo, pridobiti nekaj 
novih pevk – altistk, prav tako tudi tenoriste 
in basiste. (op. O.P.)
Gospod Gobec je pohvalil zborovodko: 
»dirigira energično in razumljivo«, na koncu 
svoje ocene našega pevskega nastopa, pa 
se je spremenil v modnega poznavalca, saj 
ji priporoča: » naj razmisli o svoji garderobi, 
ki je sicer okusno krojena, ampak izrazito 
nepraktična, ker je predolga..«
Kako je na naše delo vplivala strokovna 
kritika,  vam bomo pokazali na letnem kon-
certu, ki ga bomo imeli 14. junija. 2008.  
O  kraju in času koncerta vas bomo še 
obvestili.
Radi bi se zahvalili Kulturnemu domu Gro-
blje za dobro  organizacijo in pogostitev.
Na koncu še vabilo: Mengeš se javnosti 
predstavlja kot glasbeno mesto, zato 
vabimo vse, ki radi in lepo pojete, pri-
družite se nam in pridite na vaje vsak 
ponedeljek in sredo od 20. do 22. ure 
v Kulturni dom Mengeš, II. nadstropje 
(stranski vhod)  

Zapisala: Olga Pavlin

MEŠANI PEVSKI ZBOR SVOBODA MENGEŠ
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NAMIZNOHOKEJSKE 
NOVIČKE
V marcu sta bila v Mengšu sva turnirja 
za Slovenski pokal v namiznem hokeju. 
Na obeh so bili prepričljivo najboljši 
igralci NHK Kranj, ki so tekmecem 
prepustili le eno medaljo. Na prvem 
turnirju je zmagal N. Škrlep, na drugem 
pa U. Matanovič. Od članov NHK Men-
geš se je najbolj izkazal Matej Škrlep 
s 4. mestom.
Prvi vikend v aprilu se je sedmerica Slo-
vencev odpravila na že tradicionalni vikend 
ob Donavi, mednarodna turnirja v Budim-
pešti in Bratislavi. V hudi konkurenci 86-ih 
igralcev iz kar 13 držav se je U. Matanoviču 
kar dvakrat uspelo prebiti v osmino finala, 
enkrat je to uspelo tudi N. Škrlepu.
Prav vsi Slovenci so izboljšali svoje naj-
boljše rezultate in močno napredovali 
na svetovni (ITHF) jakostni lestvici, kjer 
Švedi počasi izgubljajo svojo 20-letno 
prevlado.
Na občnem zboru NHK Mengeš je štiri-
letni predsedniški mandat dobil Bernard 
Škrlep, dosedanji podpredsednik.

V preteklem letu je nekaj naših najboljših 
članov prestopilo v konkurenčni NHK 
Kranj, a na drugi strani smo zelo dobro 
zastavili delo z mladimi domačimi igralci, 
dva izmed njih, Andrej Mehle in Miha 
Furjan, sta že dosegla nekaj odmevnih 
rezultatov in se prebijata proti »top 1000« 
na ITHF lestvici. 
Na zboru smo med drugim sprejeli sklep 
o ustanovitvi Namioznohokejske zveze 
Slovenije. Ta prispevek pišem ravno na 
dan ustanovne skupščine zveze. To je velik 
korak v razvoju slovenskega namiznega 
hokeja in ne pozabimo, da je bil prav NHK 
Mengeš tisti, ki je začel to zgodbo.

Za NHK Mengeš, 

Bernard Škrlep

V Šmartnem v Tuhinjski dolini je bilo v torek, 13. maja 
2008, pod pokroviteljstvom Term Snovik, v organizaciji 
Športnega društva Šmartno, 6. tradicionalno srečanje 
športnikov zime (biatlonci in skakalci) ter medijskih 
zvezd. Bilo je prijetno druženje ob športnih aktivnostih – 
nogometu. Glavni organizator prireditve je bil Jože Arko, 
soorganizator pa Andrej Lanišek, biatlonec in olimpijec 
leta 1984.
Župan Občine Mengeš Franc Jerič je zaigral v ekipi Medijskih 
zvezd. Njegovi soigralci so bili: naš uspešni planinec Tomaž 
Humar, Tomaž Klemenčič, športni novinar POP TV, Pavel 
Juhant, župnik iz Tunjic, ter ostali. 

Katarina Karlovšek

Skupinska slika vseh športnikov

Mengeški župan 
v akciji

SREČANJE ŠPORTNIKOV ZIME IN MEDIJSKIH ZVEZD 
V ŠMARTNEM V TUHINJSKI DOLINI

NOGOMETNI ŽIV-ŽAV
Mlade nogometaše Nogometnega kluba 
Mengo 28 smo vprašali, zakaj igrajo 
nogomet, kdo so njihovi vzorniki ter za 
koga navijajo.
Tilen Šalja: »Ker rad brcam žogo, sem začel 
trenirati nogomet. Moj vzornik je Christiano 
Ronaldo, med klubi pa navijam za Interblock 
in Barcelono. Evropsko prvenstvo bom spre-
mljal doma, skupaj z očetom in bratom, ter 
glasno navijal za Italijo.« 
Jure Reven: »Za nogomet sem se navdušil 
ob spremljanju iger mojega vzornika Thierrya 
Henrya. V moštvu najraje igram na mestu 
napadalca, če pa nam ne gre, priskočim na 
pomoč tudi obrambi. Na Evropskem prven-
stvu bom navijal za Francijo.« 
Luka Kodela: »Nogomet igram, ker je »cool«. 
Moj vzornik je starejši brat Jan, ki ravno tako 
kot jaz igra pri NK Mengo 28. Slovenskega 
nogometa ne spremljam, v ligi prvakov pa 
navijam za Manchester United.«
Tim Šalja: »Druženje s prijatelji in učenje 
nogometne igre sta glavna razloga, zakaj sem 
pred petimi leti prosil starša, da me vpišeta v 
NK Mengo 28. Moj vzornik je brazilski mojster 
nogometa Kaka, čeprav za razliko od njega, 
ki je napadalec, sam igram bolj v obrambi. V 
Sloveniji navijam za Interblock, na Evropskem 
prvenstvu pa bom stiskal pesti za Francijo, 
Portugalsko in Italijo.«
Gašper Sadar: »Nogomet je enostavno moj 
najljubši šport, poleg tega pa večina mojih 
prijateljev trenira in smo prava klapa. Repre-
zentant Portugalske, Christiano Ronaldo, je 
tip igralca, katerega igra mi ugaja, zato bom 
na prihajajočem Evropskem prvenstvu navijal 
prav za reprezentanco Portugalske.« 
Blaž Lipar: »Čeprav sam treniram atletiko, 
se z veseljem udeležujem tudi treningov in 
na tekmah zastopam barve NK Mengo 28. 
Najraje igram na sredini igrišča, saj lahko 
zaradi kondicije, ki jo imam, veliko tečem 
in tako izkoriščam prednost, ki jo imam kot 
atlet. Tudi v prihodnje bom treniral nogomet, 
saj sem prepričan, da lahko ob prizadevanju 
na treningih in upoštevanju navodil trenerja 
tudi v prihodnje dosegamo dobre, če ne že 
odlične rezultate.« 
Luka Marinko: »Nogomet spremljam že od 
malega in je moj najljubši šport. V klubu sem 
spoznal nove prijatelje, s katerimi se družim 
tudi izven igrišča. Na igrišču se najbolje 
počutim med vratnicama, saj mi je všeč, da 
lahko kot zadnji mož obrambe branim našo 
trdnjavo, imenovano gol. Moj vzornik v nogo-
metu ni vratar, ampak napadalec italijanske 
reprezentance, Luca Toni, za katerega bom 
navijal na prihajajočem prvenstvu.« 
Jan Kodela: »Igra z žogo, ki ji pravimo nogo-
met, mi je preprosto všeč. Trenirati sem začel 
s petimi leti in sem se v petih letih treniranja 
že veliko naučil. Od slovenskih igralcev mi 
je všeč igralec Interblocka – Gerič, od tujih 
pa igralec Manchester Uniteda, Christiano 
Ronaldo, čeprav sem navijač njihovih na-
sprotnikov v finalu lige prvakov, londonskega 
Chelsea.«
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V nedeljo, 4. maja 2008, je bil na sporedu 
Morostarjev kronometer, prvi  v sezoni 2008, 
ki je štel za Pokal Slovenije. Na 10 km dolgi 
progi se je pomerilo 166 tekmovalcev. Kljub 
močni konkurenci so naši tekmovalci zasedli 
izvrstna mesta:

Herbert Kotnik 1. mesto (Masters H)
Mojca Kališnik 2. mesto (Ženske B)
Boštjan Dacar 2. mesto (Masters A)
Primož Jeretina 6. mesto (Masters B)
Janez Prešeren 9. mesto (Masters F)
Rolando Lipar 11. mesto (Masters B)
Anton Kepic 12. mesto (Masters C)
Peter Slatnar 17. mesto (Masters C)

10. maja pa se je blizu Sel na Krasu odvijal 
kronometer za Pokal Slovenije. 7,5 km dolga 
proga, na katero se je v 30 sekundnem zamiku 
podalo 150 prijavljenih, je bila zelo zahtevna. V 
vse prej kot idealnih razmerah, tekmovalce je 
namreč motila burja, so Mengšani zelo dobro 
nastopili in dosegli kopico odličnih rezultatov. 

Boštjan Dacar  1. mesto (Masters A)
Herbert Kotnik 1. mesto (Masters H)
Primož Jeretina 3. mesto (Masters B)
Janez Prešeren  4. mesto (Masters F)
Rolando Lipar 6. mesto (Masters B)
Anton Kepic 13. mesto (Masters C)
Peter Slatnar 15. mesto (Masters C)

Za KD Mengeš, Saša Jeretina

PRVE TOČKE ZA SLOVENSKI POKAL

Primož Jeretina je kolesar z dušo in 
telesom. Njegove dneve zapolnjujejo 
rekreativno kolesarjenje, treningi in dir-
ke, na katerih dosega izjemne rezultate. 
Kolesarskemu klubu se je pridružil leta 
2003, že leto kasneje pa je zaradi dobrih 
rezultatov na dirkah postal tekmovalec z 
licenco za slovenski pokal in državno pr-
venstvo. Za predsednika društva je bil iz-
voljen februarja lansko leto, preteklo leto 
pa je bilo tudi sicer zanj zelo uspešno, saj 
je v skupnem seštevku za slovenski pokal 
dosegel odlično 9. mesto, na svetovnem 
prvenstvu v Avstriji pa 53. mesto med 
800 tekmovalci.

Kolesarsko društvo Mengeš deluje že kar 
nekaj let in to zelo uspešno. Kdo je bil 
pobudnik za ustanovitev?
Res je. Društvo je bilo ustanovljeno leta 1985 
in je na začetku štelo 15 članov, ki so se 
rekreativno posvečali kolesarjenju. Skupno 
druženje in ljubezen do športa sta privedla do 
kluba, v katerega je danes včlanjenih okrog 
80 članov, od tega nas je 8 tekmovalcev z 
licenco.
Na tem mestu bi še posebej rad izpostavil čla-
na in soustanovitelja društva, Nika Urankar-
ja, ki že od samega začetka delovanja kluba, 
se pravi 23 let, skrbi za potek dogodkov in 
sodeluje pri pripravah društva. Je najaktivnej-
ši organizator in naša gonilna sila.

Omenili ste tekmovalce z licenco. Na 
kakšen način se pridobi licenca in kaj to 
pomeni za društvo?
Licenco pridobiš s točkovanjem na dirkah. 
Se pravi, tudi če si brez licence, se lahko 
udeležiš dirke, vendar se tvoji  rezultati ne 
štejejo v skupni seštevek za zmago oziroma 
uvrstitev društva. Ko dosežeš dovolj dobre 
rezultate za licenco, lahko tekmuješ v dirkah 
za slovenski pokal in državno prvenstvo.
Naše društvo ima v nasprotju z ostalimi, ki 
se potegujejo za pokal, izredno nizko število 
tekmovalcev z licenco, zato smo še toliko bolj 
ponosni na visoke uvrstitve. Lansko leto smo 
v skupnem seštevku dosegli 8. mesto med 
36 društvi. Glede na to, da je pomemben 
skupni seštevek točk posameznikov in glede 
na to, da nimamo mladih tekmovalcev, je to 
super rezultat.

Kakšna pa je povprečna starost članov?
V klubu skorajda nimamo mlajših članov od 
30 let, z izjemo moje hčerke Katje – stara 
je 11 let, ki se sedaj že udeležuje tekem 

in je lansko leto prejela pokal za najmlajšo 
tekmovalko. Zelo veseli bi bili novih, mlajših 
članov, ki bi popestrili dogajanje v klubu in, 
verjamem, še izboljšali rezultate mengeškega 
društva na tekmovanjih po Sloveniji.

Poleg dirk, ki se jih redno udeležujete, 
imate kot predsednik društva verjetno 
kar nekaj zadolžitev?
Naloge predsednika so seznanjanje ostalih 
članov o poteku tekmovanj, po vsaki dirki 
je obvezno pregledati rezultate, sklicevanje 
sestankov, organiziranje čistilnih akcij, na-
kup dresov – sem seveda spada »iskanje« 
sponzorjev. Toda ne bi izpostavil le svojih 
zadolžitev, saj društvo deluje zelo enotno in 
nas je kar nekaj udeleženih pri organizaciji. 
Moja žena je tajnik društva, kar mi je v izredno 
pomoč.

Organizirate tudi kakšne izlete, rekreativ-
no druženje za vaše člane?
Seveda. Enkrat letno imamo piknik, drugače 
pa vsak četrtek organiziramo mengeško 
rundo, ki se je lahko udeleži vsakdo. Dobimo 
se pred Kulturnim domom in se glede na 
to, koliko se nas zbere in kakšne so želje, 
odločimo, kam se bomo odpeljali. Šli smo že 
do Kamniške Bistrice,  na Černivec, ravno to 

soboto, 24. maja, pa načrtujemo izlet okoli 
Šmarne gore – vabljeni!

Kaj pa treningi? Imate skupne treninge 
ali trenirate vsak posebej?
Načeloma treniramo vsak posebej. Če se 
s kolesarjenjem ukvarjaš profesionalno, 
moraš ostale stvari podrediti in prilagoditi 
urniku treninga. Težko bi se vsi uskladili in 
trenirali naenkrat. Jaz osebno treniram dve 
uri dnevno, poleg tega se udeležujem naših 
rekreativnih srečanj in ljubiteljsko tečem – 
udeležujem se maratonov.
Se pa pozimi, če ni vremena za kolesarjenje, 
vsako nedeljo dobimo in za trening tečemo 
na Rašico. 

Vam ob vseh treningih in ostalih obve-
znostih ostane tudi kaj časa za družinsko 
življenje?
Verjetno bi bilo zelo težko ohranjati tak stil 
življenja, kot ga imam, če me družina ne bi 
stoodstotno podpirala. Glede tega imam res 
srečo, saj je žena, kot sem že omenil, tudi 
članica društva, prav tako starejša hčerka, ki 
tekmuje. Mlajši sin pa je zaenkrat le navijač.
Pri podpori gre prav posebna zahvala moji-
ma staršema, ki mi velikokrat priskočita na 
pomoč v obliki varstva otrok in ju v zameno 
povabim na mnoge družinske izlete – oglede 
dirk. Celotna družina torej aktivno sodeluje 
v kolesarskem društvu – nekateri smo tek-
movalci, drugi organizatorji, ostali pa, kar je 
najpomembnejše, navijači.

INTERVJU S PRIMOŽEM JERETINO, 
predsednikom Kolesarskega društva Mengeš
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Kakor že dobrih dvajset let, tudi letos 
izurjena skupina mladinskega odseka pri 
Planinskem društvu Janez Trdina Mengeš 
pripravlja poletni planinski tabor. Da bi pla-
ninski svet približali čim več mladim, se za 
teden dni vsako leto podamo v drug delček 
Slovenije. V nadaljevanju smo odgovorili 
na nekaj najpogostejših vprašanj. 
 
Kje in kdaj bo tabor? 
Letos bomo taborili na Jezerskem, in to od 
sobote, 26. 7., do nedelje, 3. 8. 2008.
 
Kaj bomo na taboru delali? 
Vsak dan se bomo odpravili na turo. Kadar 
tura ne bo prezahtevna ali pa če nam bo 
ponagajal dež, bomo dan zapolnili s čim za-
nimivim, zabavnim in poučnim. Po dolgem 
in počez bomo spoznavali Jezersko, plezali 
v plezalnem vrtcu, se učili o orientaciji v 
naravi, o gorskem svetu, plavali … Prosti čas 
bo zapolnjen s športnimi, družabnimi in 
ustvarjalnimi igrami.
 
Na katere ture bomo šli? 
Obiskali bomo točke, planine in vrhove v okolici 
tabornega prostora: slap Čedca, Jenkova 
planina, Goli vrh, Mala Baba, Stegovnik, 
Virnikov Grintovec, Ledinski vrh, Koroška 
Rinka, Kozji vrh, Češka koča in še katerega 
od višjih in ponosnejših vrhov … Ture bodo 
izbrane tako, da bodo na polovici poti upehani 
in ožuljeni obrnili.

Komu je tabor namenjen? 
Pridruži naj se nam vsak, ki bi poletni teden 
rad preživel nekoliko drugače in bolj sproščeno 

POLETNI PLANINSKI TABOR NA JEZERSKEM 26. 7.–3. 8. 2008

– na prostem v planinskem svetu, ki ima rad 
naravo in mu je planinstvo v veselje! 
 
Ali na tabor lahko pridem s starši?
Otroci, mlajši od 8 let, naj pridejo s starši 
oziroma z drugo odgovorno osebo, tudi starejši 
lahko pridejo s starši in starši lahko pridejo 
brez otrok!
 
Kako je s hrano? 
Za tople obroke v taboru in malice na turah 
bo skrbel kuhar Jan s pomočniki. Hrane bo 
dovolj in dobra bo, predvsem za utrujene pla-
nince, jedli pa bomo iz posod in s priborom, 
ki jih bomo prinesli s seboj.
 
Kje bomo pa spali? 
Spali bomo v šotorih, za katere bo poskrbljeno 
(šotor lahko prineseš tudi sam), obvezno pa 
imej s seboj toplo spalno vrečo (lahko še 
dodatno odejo) in spalno podlago.
 
Kaj moram še imeti s seboj? 
Najpomembneje je, da ne pozabiš: dobrih 
in uhojenih pohodnih čevljev, pohodnih 
oblačil, kape in rokavic, toplih oblačil, 
dežnika, pelerine, zaščitnih sredstev proti 
zajedavcem in soncu (sončna očala, kapa 
ali klobuk, sončna krema), pripomočkov za 
osebno higieno, baterijske svetilke, ko-
palk, iger, glasbil in športnih rekvizitov za 
bogat prosti čas. 
 
Kdo bo skrbel za nas? 
Na turah in v taboru bo vodstvo zaupano uspo-
sobljenim mladinskim vodnikom. Poskrblje-

no bo tudi za morebitne žulje, odrgnine, pike 
in druge nevšečnosti.
 
In cena? 
Za otroke do 8. leta starosti (rojeni leta 2000 
in pozneje) in drugega otroka iz ene družine je 
cena 135 evrov, za starejše 150 evrov. Polo-
vico zneska prinesi na informativni sestanek! 
Za člane Planinskega društva Janez Trdina 
Mengeš je članarina PZS všteta v ceno. 
 
Ali moram biti član planinskega društva? 
Vsak, ki se odloči za tabor, mora biti član Pla-
ninske zveze Slovenije, in to zaradi zavarova-
nja, ki ga članstvo zagotavlja. (Članarino boš 
lahko poravnal na informativnem sestanku.)
 
Jaz pa ne morem priti za ves teden … 
Cena za posamezni dan (nočitev in trije obroki) 
je 24 evrov.
 
Kje in do kdaj se prijavim? 
Najpozneje se lahko prijaviš do petka, 20. 6. 
2008, ko bo ob 19. uri na Mengeški koči 
informativni sestanek. Prijavi se čim hitreje, 
da si zagotoviš svoj prostor!
 
Prijaviš se lahko pri 
Boštjanu (041/602-296), 
Mojci (031/816-640) ali 
Katarini (041/818- 520), 
pa tudi na e-naslovu mojt@email.si!
 
Veselimo se prijetnih doživetij v tvoji družbi!

Mladinski odsek 

PD Janez Trdina Mengeš

PRIMOŽEV VEČER  
SOBOTA, 7. JUNIJ 2008,

cerkev 
Sv. Primoža in Felicijana

Loka pri Mengšu

19.00 sv. maša
20.00 koncert

Glasbeni gosti:
vokalna skupina POT 

iz Trstenika in
harmonikar DEJAN MALEŠ 

s Šenturške gore

Vabi Kulturno društvo 
Antona Lobode iz Loke.
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Kulturno d
ru

št
vo

 F
ra

nca Jelovška M
en

geš Mestni muzej Mengeš

Na razvalinah kapele sv. Lovrenca na Gobavici nad Mengšem
30. 5. 2008 ob 18. uri

 Razstava otroških slik - Trubarjev portret     
30. 5. 2008 od 18. do 20. ure

OSNOVNA ŠOLA 
MENGEŠ

3.

studio D
Tjaša Aleš s.p.

SLOVENSKA CESTA 24 
(OBJEKT KARO) MENGEŠ

FRIZERSKI SALON, UMETNI NOHTI
 LIČENJE, PODALJŠEVANJE LAS

PONEDELJEK – PETEK 8.00 – 20.00
SOBOTA 8.00-13.00 (DOGOVOR)

TEL.: 01/ 723 83 83, GSM: 031 557 730

sobota, 24.maj 2008
ob 19:00 uri  SIMON 
JUGOVIC FINK: Otvoritev 
avle, KUD-a Franc Kotar kot 
umetniškega artefakta
ob 19:30 uri  KUD  FRANC 
KOTAR: MALI PRINC, 
gledališka predstava
ob 21:00 uri  TEJA 
SAKSIDA, ANA BEZJAK, 
MARIO BABOJELIĆ, koncert 
v dvorani KUD Franca 
Kotarja

sobota, 31.maj 2008
ob 18:00 uri  RECIKLARJI: 
LABIRINT, čutilno gibalna 
delavnica za otroke, VODNI 
BALONI, ulična igrarija; 
MLADINSKI KLUB TRZIN: 
SLIKANJE NA MAJICE, 
likovna delavnica za otroke, 
DRUŠTVO PRIJATELJEV 
MLADINE: PALAČINKIJADA, 
kuharska delavnica za 
otroke, KUD KRESNIČKA: 
ČEŠNJEVO DREVO, 
spomladanska ustvarjalnica 
za otroke, KUD FRANC 
KOTAR: TOVARNA MILNIH 
MEHURČKOV, ulična igrarija
ob 20:00 uri  ZAVOD KULT: 
PICKO IN PACKO, igrana 
predstava za otroke
Pred centrom Ivana 
Hribarja (v primeru 
slabega vremena v 
dvorani KUD Franca 
Kotarja)

sobota, 7.junij 2008
ob 16.00 uri TEK PETRA 
LEVCA (v organizaciji 

Športnega društva Trzin)
ob 19:00 uri  VID VALIČ, 
TIN VODOPIVEC, PERICA 
JERKOVIĆ: Stand-up 
comedy
ob 20.00 uri  XEQUTIFZ: 
koncert
Pred centrom Ivana 
Hribarja (v primeru 
slabega vremena v 
dvorani KUD Franca 
Kotarja)

sobota, 14.junij 2008 
ob 19:00 uri LITERARNO 
SREČANJE: literarni večer s 
slovenskimi pesnicami
ob 20:00 uri ZAVOD 
ZOFKA: BODI MARLIYN 
MONROE, tragikomična 
monodrama
Dvorana Marjance Ručigaj, 
Center Ivana Hribarja

sobota, 21.junij 2008 
ob 20:00 uri MESTNO 
GLEDALIŠČE 
LJUBLJANSKO: CARMELA 
IN PAULINO, VARIETE NA 
FINO tragikomična gledališka 
predstava 
V dvorani KUD Franca 
Kotarja

petek, 4.julij 2008 
ob 19:30 uri MEDNARODNI 
FOLKLORNI FESTIVAL
Na športni ploščadi OŠ 
Trzin

VSTOP NA VSE 
PRIREDITVE JE 
BREZPLAČEN!

Festival 
Trzinska pomlad 2008
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OB OBČINSKEM PRAZNIKU OBČINE MENGEŠ ZA LETO 2008

DATUM URA PRIREDITEV PROSTOR ORGANIZATOR

8. maj 
do 20. maj

17.00 
do 19.00

Slikarska razstava –  
Matej Kunaver

Galerija mežnarija 
v Mengšu 

KD Franca Jelovška Mengeš, 
Mestni muzej Mengeš

9. maj, 
12. maj 

17.00 Delavnica –izdelava mozaikov, 
posvečena Primožu Trubarju, 
z naslovom Črke

Pri Jelovškovem 
spomeniku v Mengšu

KD Franca Jelovška Mengeš, 
Mestni muzej Mengeš

10. maj 15.00 Tekmovanje starodobnih 
motorjev v spretnostni vožnji

Ploščad Športnega 
parka v Topolah

Športno društvo Topole

10. maj 09.00 Metanje podkev – 12 ur Športni park Loka Športno društvo Loka

17. maj 12.00 Odprti turnir v badmintonu Letno gledališče Smučarsko društvo Mengeš

22. maj 18.30 Kdor vesele pesmi poje Kulturni dom Mengeš Osnovna šola Mengeš

23. maj 17.00    Dan košarke – 
srečanje generacij

Ploščad Partizana Športno društvo Partizan

24. maj  9.00 Balinanje Športni park Loka Športno društvo Loka

24. maj 10.00    Dan odprtih vrat    Skakalnice Zaloke                 Smučarsko skakalni klub Men-
geš

24. maj 19:30     Fotografska razstava 
Nace Perne – Kozolci

Galerija Mežnarija      KD Franca Jelovška Mengeš 
in Mestni muzej Mengeš

26. maj 
do 30. maj

9.00 
do 16.30

Razstava posode naših babic;
Peka kruha nekoč in danes; 
Petje ljudskih pesmi ob kitari 
in drugih glasbilih;
Ljudski plesi;
Stare ljudske izštevanke;
Stare igre.

Vrtec Mengeš, 
Enota Sonček

Vrtec Mengeš

26. maj 9.30 Branje zgodb z gradu 
v senci dreves

Vrtec Mengeš, 
Enota Gobica

Vrtec Mengeš

26. maj 18.00     2. Mednarodni likovni natečaj – 
Otroški portreti     

Kulturni dom Mengeš Osnovna šola Mengeš

27. maj 9.00 Ljudski ples Vrtec Mengeš, 
Enota Gobica

Vrtec Mengeš

27. maj 19:30     p. F. A.: Hallerstein 
in astronomija  

Galerija Klet         KD Franca Jelovška Mengeš 
in Mestni muzej Mengeš

28. maj 17.00 Športno popoldne na igrišču Vrtec Mengeš, 
Enota Gobica

Vrtec Mengeš

28. maj 17.00      Trdinov tek Športni park Mengeš             Osnovna šola Mengeš

28. maj 19.00 Likovna razstava Likovnega 
društva Mengeš

Galerija poslovalnice 
Banke Mengeš

NLB d.d., Poslovalnica Mengeš 
in Likovno društvo Mengeš

29. maj  9.30 Petje ljudskih pesmi, 
Pripovedovanje ljudskih šaljivk 
in izštevank

Vrtec Mengeš, 
Enota Gobica

Vrtec Mengeš

29. maj 18.00 Klubski šahovski turnir    Klubski prostori     Šahovsko društvo Mengeš

29. maj 18.00    Odkritje plošče Matku Vrtačiču FILC d. d. FILC d. d.

29. maj 19.00    Odprtje Krajevnega urada 
Mengeš   

Slovenska cesta 30     Občina Mengeš

29. maj 20.00    Slavnostna seja Občinskega 
sveta Občine Mengeš 
s podelitvijo priznanj

Kulturni dom Mengeš Občina Mengeš
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DATUM URA PRIREDITEV PROSTOR ORGANIZATOR

30. maj 8.00 
do 13.00

Krvodajalska akcija 
v Občini Mengeš

Kulturni dom Mengeš Rdeči Križ Mengeš, Zavod za 
transfuzijo krvi Ljubljana

30. maj 16.00 Nogometni turnir U-8 Športni park Mengeš Nogometni klub Mengo 28

30. maj 18.00 Gasilska vaja PGD Mengeš Objekt stare tovarne 
Trak

PGD Mengeš

30. maj 18.00    Festival otroške poezije     Stari grad      KD Franca Jelovška in Mestni 
muzej Mengeš

30. maj 18.00 do 
20.00  

Trubarjev portret – 
otroške slike  

Stari grad KD Franca Jelovška in Mestni 
muzej Mengeš 

30. maj 20.00 Koncert Pojdem na ravno polje Grad Jablje KD Stoji učilna

31. maj 9.00 
do 14.00

Predstavitev društva Športni park Mengeš Društvo gojiteljev malih živali 
Kamnik-Domžale-Mengeš

31. maj 9.00        11. OP: dvojic v badmintonu  Harmonija Športno društvo Partizan

31. maj 14.00       3. košarkarski turnir trojk       Športna ploščad      Športno društvo Topole

31. maj 9.00 Turnir OP Mengšani: 
Nemengšani     

Teniška igrišča      Športno društvo Partizan – 
Teniška sekcija

31. maj 06.00 4. Trdinov pohod – Snežnik Avtobus – ploščad 
za KD Mengeš     

Planinsko društvo Janeza Trdnine                  

1. junij 9.00          Vsi na trim                         Trim steza Mengeš            Turistično društvo Mengeš                    

5. junij 18.00        Turnir v NHK                    Društveni prostori 
KDFJ     

NHK Mengeš

6. junij 17.00      Pohod po Trdinovi poti                  Osnovna šola Mengeš 
in Turistično društvo Mengeš

7. junij 20.00        Primožev večer               Cerkev v Loki     KD Antona Lobode

7. junij 8.00         OP namizni tenis              Telovadnica 
ŠD Partizan      

Športno društvo Partizan

7. junij 13.00         25. pokal v odbojki (Ž)  Telovadnica 
OŠ Mengeš              

Športno društvo Partizan

7. junij 9.00          Tradicionalna golažijada   Letno gledališče      Društvo tabornikov Rod 
upornega plamena Mengeš

09. junij  20.00 Predstavitev knjige ob 60-letnici 
PGD: Topole nekoč in danes

Gasilski dom Topole Prostovoljno gasilsko društvo 
Topole

13. junij  20.00 Ritmi z juga Grad Jablje Mešani pevski zbor Svoboda 
Mengeš

14. junij 9.00 OP Mengša – Turnir               Teniška igrišča                     Športno društvo Partizan – Teni-
ška sekcija

14. junij        9.00          Družinski »pink ponk«     Telovadnica 
ŠD Partizan      

Športno društvo Partizan

19. junij 
do 28. junij  

20.30 Skupinska fotografska razstava: 
Na ostankih Mengeške industrij-
ske dediščine 

Galerija Klet         KD Franca Jelovška Mengeš, 
Mestni muzej Mengeš

21. junij         12. 00 
do 16.00

Tekmovanje dvojic v vlečenju B 
cevi

Gasilski dom Topole Prostovoljno gasilsko društvo 
Topole

21. junij 18.00         Proslava ob 60-letnici PGD 
Topole 

Gasilski dom Topole Prostovoljno gasilsko društvo 
Topole

24. junij  18.30 Odprtje obnovljene ceste Na 
gmajni – Lovska koča

Loka pri Mengšu Prostovoljno gasilsko društvo 
Loka pri Mengšu, KD Antona 
Lobode

24. junij  19.00 Osrednja občinska proslava ob 
Dnevu državnosti

Športni park
v Loki pri Mengšu

Prostovoljno gasilsko društvo 
Loka pri Mengšu, KD Antona 
Lobode
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Oven
(21.03. - 20.04.)
Meseca junija boste reševali stvari, ki so vezane na daljno ali bližnjo 
preteklost. Močan pečat bodo imeli spomini in izmenjava mnenj. Prijetne 
trenutke doživite v ljubezni, kajti tam boste vajeti vzeli v svoje roke in 
tako tudi uspehi ne bodo izostali. Pravzaprav je razbrati, da prednost 
pred službenimi obveznostmi dajete domu in družini. 

Bik
(21.04. - 20.05.)
Naredili boste določeno analizo in se odločili, kaj je za vas pomembno 
in kaj je tisto, kar lahko počaka. Dinamika časa bo narekovala aktivnosti, 
sprostila vas bosta narava in delo na vrtu. Užitki se bodo stopnjevali v 
ljubezni, kajti prihaja vaših pet minut. Na finančnem področju se nekoliko 
obremenjujete, ampak konec dober, vse dobro.

Dvojčka
(21.05. - 20.06.)
Zanimiv mesec, v katerem boste na življenje pogledali še z neke druge 
plati. Časa za počitek ne bo, koristno bo delovalo, če si naredite urnik 
interesnih dejavnosti. Zdelo se bo, da boste tudi več na poti in med 
ljudmi. Družba bo božala vašo dušo. Če imate kakšen izpit ali druge 
intelektualne obveznosti, pričakujte ugodne rešitve. 

Rak
(21.06. - 22.07)
Zavedli se boste, da imate prav vi v rokah škarje in platno. Ambicije se 
bodo stopnjevale in tako prihaja čas uspeha. Resnica meseca junija 
bo ta, da ne dobite takoj vsega, kar iščete, ampak da se bodo zadeve 
nadgrajevale korak za korakom. V ljubezni vas čaka velika sreča in 
na delovnem mestu finančni uspeh. Blizu vam bodo znanja iz sveta 
duhovnosti.
 
Lev
(23.07. - 22.08.)
Meseca junija boste sijali od energije in dobrega počutja. Zavedali se 
boste, da s svojim znanjem in nasveti pomagate drugim ljudem. Od 
sebe oddajate pozitivno energijo in tako vas bodo imeli radi in se v vaši 
družbi dobro počutili. Oaza sprememb in novosti je blizu in od vas bo 
odvisna realizacija. V ljubezni vas čaka mnogo harmonije!

Devica
(23.08. - 22.09.)
Pred poletjem boste naredili določen osebni obračun. Vsak dan boste 
pridno in vestno telovadili in poskrbeli za zdrav način prehranjevanja. 
Tako se lahko opravičeno veselite poletja. Na delovnem mestu boste 
reševali stvari, ki so vezane na preteklost. Dinamiko in motivacijo vam 
prinašajo prijatelji. Ljubezen: sreča na kvadrat.

Tehtnica
(23.09. - 23.10.)
V tem mesecu se boste odpravili na neko pot in doživeli določen razcvet. 
Na življenje boste morali pogledati iz drugega zornega kota in zdelo 
se bo, da se veselite vsakega trenutka. Čas je, da si določene stvari 
priznate in da na pravilen način rečete bobu bob. V ljubezni vas čaka 
veliko ugodnih priložnosti. Posvetite se lahko tudi svetu literature. 

Škorpijon
(24.10 - 22.11.)
Meseca junija, ko bodo drugi že načrtovali dopust, boste zelo delovni, 
pridni in natančni. Zavihali si boste rokave in pobudo vzeli v svoje roke. 
Veliko bo nekih prijetnih kontaktov in tako boste gradili tudi na samo-
zavesti. V ljubezni je nakazano, da bo vladala igra strasti in varujte se 
ljubosumnosti. Čaka vas osebna osvoboditev!

Strelec
(23.11. - 21.12.)
Imeli boste veliko energije in dinamike. Stvari se bodo v osnovi reševale 
v vašo korist in tako življenje lahko zajamete z veliko žlico. Nakazano 
je, da boste dobro voljo in optimizem uspešno širili med ljudi. Določeni 
ljudje bodo odšli, seveda je jasno nakazano, da pridejo novi. V pogledu 
komunikacije je čas sprememb zelo blizu.
 
Kozorog
(22.12. - 20.01.)
Na vaša vrata bo potrkala ljubezen in tako doživite osebni razcvet. Za-
nimivo je, da na mnoge stvari lahko pogledate še iz drugega zornega 
kota. Privlačila vas bodo skrita znanja in vse tisto, kar nekoliko odstopa. 
Čas bo primeren za spremembo videza in da se odpravite po nakupih. 
Na delovnem mestu se bodo vračali ljudje iz preteklosti. 

Vodnar 
(21.01 - 18.02.)
Dogajale se bodo prijetnosti in vsaka izkušnja vam bo kot mozaik v usodi 
spoznanja. Seveda bi želeli določene stvari spremeniti, vendarle se to 
ne da. V mesecu juniju bodo v vaše življenje prihajali ljudje, ki vas lahko 
naučijo veliko novega. Ljubezenska sreča vas čaka in srčni izvoljenec 
vam ponudi trdno roko. Služba – sodelovanje. 

Ribi
(19.02 - 20.03.)
Dela in delovnih obveznosti bo veliko in vendarle bo tudi priložnost, da 
si vzamete čas zase in načrtujete dopust. Pravzaprav v tem mesecu 
večkrat obiščite morje, se odpravite v hribe in boste zelo kreativni. Toplo 
sonce bo tisto, ki vam bo dvignilo samozavest. Dinamika in prijetnosti 
vas čakajo v ljubezni in vendarle ne bo vse po vaše.

Zvezdni pozdrav! 
Tadej Šink, horarni astrolog

Astrolog Tadej Šink dela osebne in pisne analize, odgovori vam 
lahko na konkretno vprašanje, ustno ali pisno interpretira rojstno 
(natalno) karto in poda energetske smernice prihodnosti, kaj vam 
obetajo planetne energije za eno leto naprej. Lahko mu pišite na 
naslov: Tadej Šink, Grenc 24, 4220 Škofja Loka ali ga pokličete 
na tel: (04) 51 52 601 ali 041 428 966. Novost je njegova spletna 
stran: www.tadej-sink.si 

HOROSKOP ZA MESEC JUNIJ 2008

Tadejev znakoskop za mesec JUNIJ
 ljubezen posel denar zdravje

Oven     ☺  ☺   €  €  €       
Bik      ☺  ☺  ☺   €  €      
Dvojčka     ☺  ☺   €  €  €    
Rak      ☺  ☺  ☺  €  €        
Lev       ☺  ☺  ☺  €  €     
Devica     ☺  ☺   €  €  €       
Tehtnica      ☺   €  €      
Škorpijon       ☺  ☺  ☺  €       
Strelec      ☺  ☺   €  €  €   
Kozorog      ☺  ☺  ☺  €  €     
Vodnar      ☺  ☺   €  €         
Ribi        ☺  ☺  ☺  €  €  €    
                          1 znak - slabo               2 znaka - dobro               3 znaki - odlično
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KRIŽANKA

Ime..........................................

Priimek.....................................

Naslov......................................

Pošta........................................

Med pravilno izpolnjenimi križankami, ki bodo do 11. junija prispele na naslov: Občina Mengeš, 
Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš ali jih boste dostavili v vložišče, bomo 12. junija izžrebali 
nagrado in tolažilno nagrado. 

Nagrado podeljuje gostinstvo Pavovec Halo Pizza, 01/729 11 11 in 041/726-777.  
Glavna nagrada: pizza 
Tolažilna nagrada: osvežilna pijača 

Glavno nagrado je prejela Tina Sušnik, Zadružna ulica 2, 4000 Kranj, tolažilno nagrado pa Zala 
Žirovnik, Valvazorjeva 2, 1234 Mengeš. Nagrajence bomo obvestili po pošti. Čestitamo!
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GASILCI

DOGODKI S PODROČJA SISTEMA 
VARSTVA PRED NARAVNIMI IN DRUGIMI 
NESREČAMI ZA MESEC APRIL
Petek, 4. aprila 2008 
Ob 18.45 uri je zagorelo v gozdu ob cesti Topole–Koseze. Manjši 
požar na površini okoli 40 m2 so pogasili gasilci PGD Topole. Zaradi 
hitre intervencije materialna škoda ni nastala.

Nedelja, 27. aprila 2008
Ob 10.50 uri so bili gasilci obveščeni o možnem požaru na Ko-
lodvorski 2b v Mengšu. Na kraj so prispeli gasilci iz PGD Mengeš, 
Loka in Topole, ki so ugotovili, da je prišlo do okvare na gorilcu 
za centralno ogrevanje, kar je povzročilo zadimljenost prostora. 
Ugasnili so peč in počakali na prihod vzdrževalca. Gašenje ni bilo 
potrebno.

Sreda, 30. aprila 2008 
Ob 19.15 je v stanovanjskem objektu na Slovenski 53 v Mengšu 
zagorelo na plinski jeklenki. Stanovalec je jeklenko iznesel iz 
prostora, pri tem pa se je porezal po roki, kjer je prišlo tudi do 
opekline, lažje opekline po obrazu in vratu pa je dobil tudi drugi 
stanovalec. Posredovali so gasilci PGD Mengeš, Loka in Topole, 
ki so ohladili plinsko jeklenko in nudili prvo pomoč poškodovanim 
do prihoda reševalne ekipe iz ZD Domžale.

Gasilska zveza Mengeš

Prostovoljno gasilsko društvo Loka pri Mengšu razpisuje 
21. meddruštveno člansko gasilsko tekmovanje

POKAL LOKE
pod pokroviteljstvom GZ Mengeš in Občine Mengeš.

Hkrati bo to občinsko tekmovanje 
Gasilske zveze Mengeš za leto 2008.

Tekmovanje bo 
v soboto, 28. junija 2008, ob 14. uri,

na športnem igrišču v Loki pri Mengšu 
(ob cesti Na gmajni).

Tekmovalni program za ženske in moške desetine:
 1. Vaja z motorno brizgalno (str. 81);
 2. Štafeta na 400 m, brez ovir (str. 111).
Označba v oklepaju se nanaša na knjigo: “Gasilske in gasilsko 
športne tekmovalne discipline 2003”. Osebna oprema tek-
movalcev po pravilih GZS, dodatek na starostni sestav ne bo 
upoštevan. Prijave sprejema društvo na dan tekmovanja do 17. 
ure, lahko pa se predhodno prijavite na tel.: 01/56–37–180 
(g. Robert RUČIGAJ) oz. robert@glaso.si.

NAGRADE tekmovanja za »POKAL LOKE«:
Prve tri desetine v posamezni konkurenci prejmejo pokale, 
zmagovalni desetini pa še prehodni pokal. Razglasitev rezultatov 
ter podelitev pokalov in diplom bo pol ure po končanem tekmo-
vanju, sledilo pa bo družabno srečanje na prostoru športnega 
igrišča ob cesti Na gmajni.

Vabimo loški gasilci!

VABILO
Prostovoljno gasilsko društvo Topole v letu 2008 praznuje 
60-letnico delovanja društva.
Ob tej priložnosti vas 9. junija 2008, ob 20. uri, vljudno vabimo 
na predstavitev knjige Topole nekoč in danes. Predstavitev 
bo potekala v gasilskem domu v Topolah.
21. junija 2008, med 12. in 16. uro, vas vabimo na tekmo-
vanje operativnih dvojic v vlečenju B cevi, ki bo potekalo v 
Topolah.
Ob 18. uri bo slavnostna povorka s proslavo ob prazno-
vanju 60-letnice društva. Po končani proslavi bo sledila vrtna 
veselica z glasbenima skupinama Ptujskih 5 in Skater.
Vabijo vas topolski gasilci!

PGD Topole
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ZDRAVJE, ZAHVALI

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le daleč je …

Zahvala

Ob boleči izgubi naše drage 

Ančke Gubanc

se iskreno zahvaljujemo vsem 
za izrečena sožalja, darovano cvetje 

in sveče.

Hvala vsem, 
ki ste jo pospremili 
na njeni zadnji poti. 

Vsi njeni

Zahvala
Ob boleči izgubi 

našega dragega moža, atija, 
dedka, brata, tasta in strica

Jožeta Štefaniča
iz Topol

se zahvaljujemo 
obema govornikoma za 

poslovilne besede na žalni seji 
in pogrebu, gasilcem PGD Topole, 
pevcem MePZ »Svoboda« Mengeš 

za ganljivo zapete pesmi in 
trobentaču Marjanu za 

zaigramo Tišino.

Vsem sorodnikom, 
sosedom, prijateljem in znancem, 
ki ste ga pospremili na zadnji poti, 
nam izrekli sožalje, darovali cvetje 

in sveče 
in vsem, ki ga boste ohranili 

v lepem spominu, 
iskrena hvala.

Vsi njegovi

VZGOJA ZA ZDRAVJE 
JE NAJPREJ 
SAMOVZGOJA 
Nam dobro znan pregovor pravi: »Na-
vada je železna srajca«. Modrost tega 
starega reka lahko potrdi vsakdo, ki 
se trudi spremeniti ali odpraviti kakšno 
škodljivo dolgoletno navado (npr. 
opustiti kajenje). A kljub temu je moč s 
počasnim in vztrajnim ravnanjem spre-
meniti tudi trdovratne navade.  
O njihovem spreminjanju sem pisala v prej-
šnjih dveh člankih, tokrat pa bi rada pouda-
rila drugo plat tega pregovora. Vztrajne so 
tako škodljive kot tudi zdrave navade (npr. 
umivanje rok pred prehranjevanjem, redno 
gibanje in počitek ipd.). Čimbolj zgodaj 
jih osvojimo, tem lažje nam je kasneje v 
življenju. Zato bi rada spodbudila starše in 
vse tiste, ki vzgajate otroke, da razmišljate, 
kakšnih navad jih učite, predvsem pa, kako 
jih učite. 
Otrok ne vzgajamo le z besedami, razla-
gami, temveč z vsem svojim vedenjem in 
odnosom, ki ga imamo do nečesa. Če že-
lite, da bo vaš otrok osvojil zdrave navade, 
potem ne bo dovolj, da mu govorite o tem, 
kaj je zdravo in kaj ne ter kako naj ravna, 
ampak morate najprej tako ravnati tudi vi. 
Če vaše besede niso usklajene z vašim 
vedenjem (npr. če otroku prigovarjate, da 
se mora vsak dan gibati na svežem zraku, 
sami pa za to nikoli ne najdete časa), potem 
je večja verjetnost, da bo otrok posnemal 
vaše ravnanje kot vaše dobronamerno 
prigovarjanje. Zato je vzgoja otrok najprej 
samovzgoja. Najprej se vprašajte, ali ste 
sami zgled otroku. Če ugotovite, da ni tako, 
začnite s spreminjanjem lastnega vedenja 
in s tem ter ob tem učite otroka. 
Pomembno je tudi, s kakšno naravnanostjo 
nekaj delate. Če bo otrok videl, da se vedno 
s tarnanjem in negodovanjem odpravljate v 
hribe, bo to dejavnost opustil, kakor hitro 
bo mogoče. Zato naj bodo zdrave nava-
de vključene v življenje družine naravno 
in sproščeno. Če se sami prehranjujete 
zdravo in ob tem uživate, če znate delati in 
si tudi vzeti čas za sprostitev ter zabavo, če 
ste navdušeni nad vsaj eno obliko fizične 
aktivnosti, potem boste te navade prej pri-
vzgojili tudi otroku. 

Nevenka Kovač, 

univ. dipl. psihologinja, 

sodelavka Centra za kulturo zdravja 

Mengeš
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Vse občanke in občane vljudno vabimo,
da se v počastitev občinskega praznika Občine Mengeš, 

v četrtek, 29. 5. 2008, udeležite ob 19. uri
odprtja Krajevnega urada Mengeš,

na Slovenski cesti 30

in

ob 20. uri slavnostne seje Občinskega sveta Občine Mengeš 
s podelitvijo občinskih priznanj, v Kulturnem domu Mengeš.

Po kulturnem programu sledi pogostitev v preddverju Kulturnega doma Mengeš.

Vljudno vabljeni, vstop je prost.

Župan Franc Jerič in Občinski svet Občine Mengeš




